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Το 30,9% των νέων 
στην Ελλάδα έχουν 
πτυχίο

“Πέρασαν 10 χρόνια 
από την τραγωδία 
στα Τέμπη”

Αυξάνουν τη 
δυναμική τους 
τα αγροτικά 
προϊόντα

Σχέδιο δράσης για την 
ανάπτυξη της χώρας

Ο Υπουργός Ανάπτυξης Κ. Χατζηδάκης παρουσίασε τους 4 πυλώνες 
του σχεδίου της Κυβέρνησης για την επανεκκίνηση της χώρας 

Αυξήσεις στα τιμολόγια 
από την 1η Μαΐου



“Σύλλογος  Νέων  Επιχειρηματιών”, 

“Νεανική επιχειρηματικότητα”, 

“freelancer”, “start-up”. Οι φράσεις 

αυτές και μερικές ακόμα έχουν 

κάνει έντονη την παρουσία τους 

τα τελευταία χρόνια στα Μέσα 

Μαζικής Ενημέρωσης και αυτό 

οφείλεται σε μια διαρκώς πιο 

έντονη εστίαση στις δυνατότητες 

των νέων ανθρώπων να 

στήσουν δικές τους δουλειές. 

Η εστίαση αυτή γίνεται τόσο 

από κρατικούς φορείς, αλλά και από επενδυτικούς οργανισμούς, 

πανεπιστήμια και μεγάλες εταιρείες. Όμως, το προνόμιο του να 

στήσεις μια επιχείρηση ποτέ δεν ήταν αποκλειστικό για τους άνω 

των 40. Συνεπώς γιατί τώρα αυτός ο συναγερμός?

Οι λόγοι που οδήγησαν στην εκτόξευση του ενδιαφέροντος 

για την νεανική επιχειρηματικότητα σαφώς και ενδιαφέρουν τη 

δοκιμαζόμενη ελληνική κοινωνία, στην οποία τα ποσοστά ανεργίας 

των νέων δύσκολα θα πέσουν. Κάποιες αιτίες προέρχονται από 

την επιτάχυνση των τεχνολογικών επιτευγμάτων (καινοτομίες) 

και την αναθεώρηση αναχρονιστικών μοντέλων λειτουργίας των 

επιχειρήσεων . Άλλες οφείλονται σε εγγενή χαρακτηριστικά της 

νεολαίας όπως ευελιξία σκέψης ή δράσης και δημιουργικότητα. Ας 

τα δούμε λίγο πιο προσεκτικά:

Καινοτομία: Ο ρυθμός με τον οποίο νέες επιστημονικές γνώσεις 

μετατρέπονται σε εμπορικά προϊόντα είναι στις μέρες μας τόσο 

έντονος ώστε οι εδραιωμένες εταιρείες δεν προλαβαίνουν πάντα 

να συμβαδίσουν με την τεχνολογική πρόοδο. Δεν είναι, λοιπόν, 

ασυνήθιστο το φαινόμενο νεαροί ερευνητές-επιστήμονες να 

πατεντάρουν κάποια εφεύρεσή τους και να αναζητούν επενδυτές με 

όραμα, προκειμένου να αντληθούν τα απαραίτητα κεφάλαια, δίχως 

την μεσολάβηση των τραπεζών που κρίνουν με συντηρητικό τρόπο 

την καινοτόμα επιχειρηματική πρόταση και τους άπειρους (για να 

μην πούμε άπορους) νεαρούς επιστήμονες που την κατέθεσαν. 

Επιχειρησιακά μοντέλα: Έχουμε μπει για τα καλά στην εποχή του 

outsourcing, δηλαδή της υπεργολαβίας. Οι εταιρείες αφαιρούν από 

το σώμα τους λειτουργίες που κάποιοι ελεύθεροι επαγγελματίες 

και σύμβουλοι (freelancers) κάνουν καλύτερα και γρηγορότερα. 

Υπάρχουν μάλιστα και πολυεθνικές οι οποίες επιτρέπουν στους 

υπαλλήλους τους ένα ποσοστό του χρόνου εργασίας να το 

αφιερώνουν σε δικά τους ενδιαφέροντα, τα οποία θα μπορούσαν να 

οδηγήσουν σε νέα προϊόντα ή υπηρεσίες (ενδοεπιχειρηματικότητα). 

Χάρη στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης μπορεί κάποιος να βρει κάθε 

είδους επαγγελματία στο διαδίκτυο και να του αναθέσει δουλειές, 

δίχως ποτέ να συναντηθούν από κοντά.  

Ευελιξία: Η άνεση με την οποία οι νέοι δοκιμάζουν καινούρια 

τεχνολογικά προϊόντα, μεθόδους εργασίας, ακόμα και χώρα 

διαμονής, τους καθιστά ιδανικούς συντελεστές στον επαγγελματικό 

στίβο που τείνει να εξελιχθεί σε αγώνα σπριντ. Η ταχύτητα και 

η προσαρμοστικότητα των νέων είναι τα φυσικά τους όπλα στην 

επιχειρηματική αρένα. 

Οι νέοι άνθρωποι όχι απλά αξίζουν ιδιαίτερης προσοχής, αλλά 

λαμβάνοντας υπόψη και τις οικονομικές συνθήκες της εποχής 

θα πρέπει όλοι να σκύψουν πάνω τους και να τους ενισχύσουν - 

οικονομικά, συμβουλευτικά, οργανωτικά. Εάν τους εμπιστευτούμε, 

η νεολαία μπορεί να αποδείξει πως πράγματι αποτελεί το μέλλον 

του τόπου.
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* Τα επώνυμα άρθρα δεν απηχούν απαραίτητα τις 
απόψεις της  εφημερίδας.

716: Ο στρατηγός Λέων ο Ίσαυρος αναγορεύεται από το στρατό σε αυτοκράτορα 
του Βυζαντίου και γίνεται ο ιδρυτής της δυναστείας των Ισαύρων ως Λέων Γ’.

1906: Καταστροφικός σεισμός, μεγέθους 7,8 Ρίχτερ, πλήττει το Σαν Φρανσίσκο. 
Οι νεκροί υπολογίζονται σε 3.000, ενώ οι άστεγοι σε 300.000.

1920: Συνέρχεται στην Αθήνα το 2ο Συνέδριο του ΣΕΚΕ. Το κόμμα μετονομάζεται 
σε ΣΕΚΕ-Κ(ομμουνιστικό).

1969: Η Μελίνα Μερκούρη ιδρύει ταμείο για τη συνεισφορά στον αντιδικτατορικό 
αγώνα.

1996: Δεκαοκτώ  έλληνες  τουρίστες  πέφτουν  νεκροί  και  άλλοι  δεκαέξι 
τραυματίζονται  σε  τρομοκρατική  επίθεση  φανατικών  ισλαμιστών  έξω  από  το 
ξενοδοχείο Europa στο Κάιρο. Την ευθύνη αναλαμβάνει η οργάνωση Γκαμά αλ 
Ισλαμίγια, που έχει ως στόχο ισραηλινούς τουρίστες.

2004: Θλιβερά  επεισόδια  εκτυλίσσονται  πριν  από  το  ντέρμπι  της  Λεωφόρου 
Αλεξάνδρας  μεταξύ  του  Παναθηναϊκού  με  τον Ολυμπιακό για  τον  τίτλο  του 
πρωταθλητή, παρά τα δρακόντεια μέτρα ασφαλείας που έχει πάρει η αστυνομία. 
Δεκάδες  οπαδοί  του  Παναθηναϊκού  που  δεν  διαθέτουν  εισιτήριο,  επιδίδονται 
σε πετροπόλεμο και συγκρούονται με αστυνομικές δυνάμεις, οι οποίες κάνουν 
χρήση καπνογόνων και δακρυγόνων, μετατρέποντας για ώρες την περιοχή γύρω 
από το γήπεδο «Απόστολος Νικολαΐδης» σε πεδίο μάχης. Κατά τη διάρκεια των 
επεισοδίων τραυματίζονται εννέα αστυνομικοί και δύο οπαδοί του Παναθηναϊκού. 
Για την ιστορία, οι δύο ομάδες αναδείχθηκαν ισόπαλες με 2-2.
 

Η 18η  Απριλίου κάθε 
χρόνου  έχει  ορισθεί  από 
την UNESCO και το Διεθνές 
Συμβούλιο  Μνημείων  και 
Τοποθεσιών  (ΙCOMOS) 
ως  Παγκόσμια  Ημέρα 
Πολιτιστικής  Κληρονομιάς. 
Η  πρόταση  έγινε  στις  18 
Απριλίου του 1982, κατά τη 
διάρκεια ενός συμποσίου του 
ICOMOS  στην  Τυνησία  και 
υιοθετήθηκε  από  τη  Γενική 
Συνέλευση της UNESCO τον 
Νοέμβριο του 1983.

Η  επέτειος  αυτή  αποβλέπει 
στην  ευαισθητοποίηση 
του  κοινού  στο  σημαντικό 
θέμα  της  προστασίας  της 
Πολιτιστικής  Κληρονομιάς. 
Για  το  σκοπό  αυτό 
διοργανώνονται  σ’  όλο 
τον  κόσμο  κάθε  μορφής 
εκδηλώσεις,  με  τις  οποίες 
επιδιώκεται  όχι  μόνο 
να  γίνουν  γνωστά  στο 
ευρύτερο  κοινό  η  σημασία 
των  μνημείων  κάθε  χώρας 
και  τα  προβλήματά  τους, 
αλλά  και  να  προωθηθεί  η 

υπόθεση της προστασίας και 
ένταξή  τους  στη  σύγχρονη 
κοινωνική,  πολιτιστική  και 
οικονομική ζωή.
Το  Διεθνές  Συμβούλιο 
Μνημείων  και  Τοποθεσιών 
ICOMOS,  που  εδρεύει  στο 
Παρίσι,  είναι  ο  πιο  έγκυρος 
διεθνής,  επαγγελματικός, 
μη  κυβερνητικός 
οργανισμός  τεχνικός 
σύμβουλος  της  UNESCO 
για  την  προστασία  της 

Πολιτιστικής  Κληρονομιάς. 
Έχει  ως  μέλη  ειδικούς 
επιστήμονες  (αρχαιολόγους, 
αρχιτέκτονες,  χημικούς, 
νομικούς  κ.ά)  από  όλο  τον 
κόσμο και δραστηριοποιείται 
σε  104  χώρες  στις  5 
ηπείρους.
Το Ελληνικό Τμήμα του ICO-
MOS οργανώνει κάθε χρόνο 
εκδηλώσεις με  την  ευκαιρία 
της  παραπάνω  επετείου. 
Στα  πλαίσια  των  παραπάνω 

εκδηλώσεων,  το  Ελληνικό 
ICOMOS  έχει  προτείνει 
δράσεις  για  την  καθιέρωση 
της ημέρας αυτής, ως ημέρα 
ελεύθερης  εισόδου  στα 
μνημεία,  τη  δημοσιοποίηση 
κάθε χρόνο την ημέρα αυτή 
καταλόγου των αγαθών της 
πολιτιστικής  κληρονομιάς 
που  απειλούνται,  την 
ευαισθητοποίηση  των  νέων 
στο θέμα της προστασίας και 
διατήρησης των μνημείων.
 
 

18 Απριλίου: Παγκόσμια Ημέρα 
Πολιτ ιστικής Κληρονομιάς

Πέρασαν 10 χρόνια!

Γράφει ο Σωκράτης Αναστασίου*

* Φυσικός, MSc in Marketing

“ΝΕΑΝΙΚΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ”
Μόδα ή Ανάγκη;



Η ζωή μας έχει 

αλλάξει το 

τελευταίο διάστημα, 

και μάλιστα βίαια. 

Κ α θ η μ ε ρ ι ν ά 

παρακολουθούμε 

κ α τ α ι γ ι σ τ ι κ έ ς 

εξελίξεις, κυρίως 

ο ι κ ο ν ο μ ι κ ο ύ 

π ε ρ ι ε χ ο μ έ ν ο υ . 

Θέματα, τα οποία, 

σε μεγάλο βαθμό 

αφορούν και τους 

νέους ανθρώπους, τη στιγμή που το μέλλον φανάζει πιο αβέβαιο 

από ποτέ.

Πριν από μερικές ημέρες παρακολούθησα ένα θέμα, κάπως 

διαφορετικό από τα υπόλοιπα. Οι πρωταγωνιστές είχαν αρκετά 

κοινά σημεία. Συγκράτησα κάποια ονόματα, όπως Γιώργος, 

Ανδρέας, Πάνος, μικρή σημασία έχει αυτό. Όλοι κάτοχοι πτυχίου, 

μεταπτυχιακού τίτλου και κάμποσων ξένων γλωσσών. Άνεργοι 

εδώ και αρκετό καιρό στα πάτρια εδάφη. Οικονομικοί μετανάστες 

πλέον σε Αγγλία, Σουηδία, Γερμανία. Πολλά πρόσωπα, ίδια ιστορία. 

Η Ελλάδα αντιμετωπίζει ένα θλιβερό κύμα μετανάστευσης νέων, 

ταλαντούχων ανθρώπων, και κανείς δε φαίνεται να αναλαμβάνει 

πρωτοβουλία για να ανακοπεί.

Κατά την ταπεινή μου άποψη, το θέμα έπρεπε να είναι ύψιστης 

προτεραιότητας, και έχει πολύ μεγαλύτερη σημασία από τη 

συγχώνευση τραπεζών για παράδειγμα. Δε μιλάμε για χαρτιά 

και μετοχές, αλλά για τους ανθρώπους που θα δώσουν ζωή 

στην ελληνική οικονομία. Η Ελλάδα μέρα με τη μέρα χάνει το 

πολυτιμότερο εργατικό δυναμικό της στο άνθος της παραγωγικής 

τους διαδικασίας, ενώ γίνεται χωρίς να το καταλαβαίνει μια χώρα 

γερόντων. Θα πρέπει άμεσα αυτή η κοινωνική αιμορραγία να 

σταματήσει προτού παγιωθεί, με τη συνδρομή των κυβερνόντων, 

οι οποίοι καλούνται να βρουν λύση – μία από τις πολλές που 

καλούνται να βρουν αυτήν τη δύσκολη περίοδο -, σε ένα πάρα 

πολύ σημαντικό κοινωνικό πρόβλημα.

Παίρνοντας άμεσα κάποια μέτρα στήριξης των νέων που βγαίνουν 

τώρα στην αγορά εργασίας, ώστε να έχουν ένα κίνητρο να μείνουν 

στη χώρα, να αποκτήσουν την ελπίδα ότι τα πράγματα μπορεί να 

πανε καλύτερα στο μέλλον, και να μπορούν δουλέψουν πάνω στο 

αντικείμενο που σπούδασαν και αγαπούν χωρίς να ταξιδέψουν 

χιλιόμετρα και να αλλάξουν ζωή υποχρεωτικά, μπορεί να αρχίσει 

να αλλάζει η κατασταση. Αυτό το σημαντικό πρόβλημα πρέπει 

να γίνει η σημαία της αλλαγής, που εμείς οι ίδιοι οι νέοι πρέπει 

να φέρουμε. Αν αρχίσει αυτό να αλλάζει, μπορέι να αλλάξει και 

η περιρέουσα κατάσταση. Μπορεί να σταματήσει η φυγή, μπορεί 

έστω να προλάβουν αυτούς που σκέφτονται να φύγουν και δεν 

το έχουν πράξει ήδη.
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Γράφει ο Γιάννης Τσιαμήτρος*

*Φοιτητής Οικονομικών Επιστημών Α.Π.Θ.

“Ανοιχτή πληγή η 
μετανάστευση των νέων”

Το σχέδιο δράσης για την επανενεργοποίηση τής Ελλάδας, 
παρουσίασε  ο  υπουργός  Ανάπτυξης,  Ανταγωνιστικότητας, 
Υποδομών  και  Δικτύων,  Κ.  Χατζηδάκης θέτοντας ως 
προϋποθέσεις  την  εξασφάλιση  πολιτικής  σταθερότητας  και 
την ανακεφαλαιοποίηση των τραπεζών για την αξιοπιστία της 
χώρας.

Ο  κ.  Χατζηδάκης  σημείωσε  ότι  σε  συνεργασία  με  την 
Παγκόσμια  Τράπεζα,  γίνεται  προσπάθεια  για  συνεχή 
βελτίωση  της  ανταγωνιστικότητας  και  του  οικονομικού 
περιβάλλοντος, ενώ προς αυτή την κατεύθυνση αξιοποιείται 
και η εργαλειοθήκη του ΟΟΣΑ.
Ταυτόχρονα αναπτύσσεται μια ευρύτερη στρατηγική για τα 
Logistics, ενώ επιχειρείται να αλλάξει το εξαγωγικό μοντέλο. 
Ο  κ.  Χατζηδάκης  προανήγγειλε  νέο  φορέα  εξωστρέφειας 
μέχρι τον Ιούνιο και εξέφρασε την πεποίθηση ότι η Ελλάδα 
θα τα καταφέρει.

Οι τέσσερις πυλώνες
Ο  κ.  Χατζηδάκης  αναφέρθηκε,  επίσης,  στους  4  πυλώνες 
του  σχεδίου  της  κυβέρνησης  για  την  ανάπτυξη,  που  είναι 
η ρευστότητα, η επανεκκίνηση των έργων, οι διαρθρωτικές 
αλλαγές και οι αποκρατικοποιήσεις.
Σημείωσε ότι για την αντιμετώπιση της ρευστότητας προέχει 
η τακτοποίηση των εκκρεμοτήτων των ελληνικών τραπεζών 
και  της  ανακεφαλαιοποίησης.  Αναφέρθηκε  στην  συμφωνία 
με  την ΕΤΕπ για  την  ενίσχυση μικρομεσαίων  επιχειρήσεων 
με  1,5  δισ.  ευρώ  και  στην  προώθηση  ενός  συστήματος 
παρακολούθησης των εκταμιεύσεων. Όπως είπε, ως το τέλος 
του μήνα μπαίνει σε εφαρμογή νέο σύστημα εγγυήσεων 500 
εκατ.  ευρώ  για  το  εισαγωγικό  και  εξαγωγικό  εμπόριο,  με 

σκοπό την κάλυψη των εγγυητικών επιστολών των τραπεζών 
μας.  Αναφέρθηκε,  επίσης,  στην  εγγύηση  του  ΕΤΕΑΜ  για 
μικρομεσαίες  επιχειρήσεις,  τονίζοντας  ότι  ρυθμίστηκαν  ήδη 
2.500 δάνεια, καθώς και στην προώθηση δέσμης μέτρων για 
τις  μικρομεσαίες  επιχειρήσεις  μέσω  προγραμμάτων  ύψους 
2  δισ.  ευρώ,  προκειμένου  να  χρηματοδοτήσουν  τρέχουσες 
ανάγκες  (κεφάλαιο  κίνησης),  όπου  συμμετέχουν  όλες  οι 
ελληνικές τράπεζες.

Το ΕΣΠΑ
Ο  κ.  Χατζηδάκης  αναφέρθηκε  επίσης  στο  ΕΣΠΑ  και  στις 
επιδόσεις κατά το α` εξάμηνο – απορρόφηση στο 58% του 
στόχου, ενώ κατά το β` εξάμηνο η επίδοση φθάνει το 102% 
του στόχου. Ταυτόχρονα, βάσει στοιχείων της ΕΕ, η Ελλάδα 
είναι  πια  όχι  μόνο  πάνω  από  το  μ.ο.  των  απορροφήσεων, 
αλλά  αναρριχήθηκε  στην  8η  θέση  της  σχετικής  κατάταξης, 
ενώ προέβλεψε ακόμη καλύτερες επιδόσεις  τους επόμενους 
μήνες, λόγω της επανεκκίνησης των μεγάλων έργων.
Υπενθύμισε την σημασία του επενδυτικού ταμείου με manage-
ment διεθνούς κύρους για την αναδιάρθρωση των ελληνικών 
επιχειρήσεων, αλλά και στα δημόσια έργα, απαντώντας στους 
αμφισβητίες: «Ας έρθουν την επόμενη εβδομάδα να δουν τις 
μπουλντόζες».

Εντός των επόμενων 10 ημερών αρχίζουν και 
πάλι τα έργα στους τέσσερις οδικούς άξονες  
Η  επανεκκίνηση  των  έργων  κατέστη  εφικτή  μετά  από 
συμφωνία του Δημοσίου με τους κατασκευαστές για το ζήτημα 
των αποζημιώσεων, που αφορούν τα προηγούμενα έτη και θα 
έχει ως αποτέλεσμα να βρουν άμεσα εργασία 25.000 άτομα. 
 
Διαχείριση απορριμμάτων και επενδυτικός νόμος 
O κ. Χατζηδάκης αναφέρθηκε, επίσης, στα προγράμματα για 
τη  διαχείριση  των  απορριμμάτων  και  την  ολοκλήρωση  της 
διαδικασίας  κατάθεσης  των  δεσμευτικών  προσφορών  μέσα 
στο 2013, καθώς και σε μια σειρά από διαρθρωτικές αλλαγές 
και μεταρρυθμίσεις που έχουν γίνει, όπως: η απλοποίηση των 
διαδικασιών στις εξαγωγές, η απελευθέρωση των διδάκτρων 
στα ιδιωτικά σχολεία, η απελευθέρωση της αγοράς φορτηγών, 
τουριστικών υπηρεσιών, καυσίμων κ.ο.κ. Τόνισε, επίσης, ότι 
ο νέος επενδυτικός νόμος περιορίζει τη γραφειοκρατία με τη 
λειτουργία μιας κεντρικής αδειοδοτικής αρχής και αναφέρθηκε 
στην κατάθεση προς ψήφιση νομοσχεδίου για τις ηλεκτρονικές 
δημόσιες συμβάσεις.

Από τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρ. Ουσουλτζόγλου ανακοινώθηκαν τα 
εξής: Κι όμως ο νους μας στη θύμηση εκείνου του απογεύματος στις 
13 του Απρίλη του 2003, παγώνει και η λογική δεν μπορεί να δώσει 
απάντηση στο τραγικό «γιατί;».
Γιατί 21 αγγελούδια άφησαν την τελευταία τους πνοή στην άσφαλτο, ενώ τους 
χώριζαν μόλις λίγη ώρα απ τη στιγμή που θα βρίσκονταν και πάλι στην αγκαλιά 
των γονιών τους;
Δεν υπάρχουν λόγια για να περιγράψει κανείς το μέγεθος της τραγωδίας που 
βίωσαν 21 οικογένειες της περιοχής μας. Κι ακόμα σήμερα, δέκα χρόνια μετά 
δεν βρίσκει κανείς τις λέξεις που μπορεί πει για να απαλύνει τον πόνο, στους 
δύστυχους γονείς, τα αδέλφια, τους συγγενείς που καταδικάστηκαν να βιώνουν 
διαρκώς αυτή την απώλεια.
Ένα απλό «αιωνία τους η μνήμη»  ίσως είναι η φράση που ταιριάζει στην 
περίσταση.
Από καρδιάς εύχομαι στους ανθρώπους των οικογενειών που δέχθηκαν αυτό 
το τραγικό κτύπημα της μοίρας πριν δέκα χρόνια, να τους δίνει πάντα ο θεός 
δύναμη  και  κουράγιο  να  φροντίζουν  τις  οικογένειες  τους  με  τον  καλύτερο 
δυνατό τρόπο.
Τα 21 αγγελούδια του Λυκείου Μακροχωρίου θα είναι πάντα οδηγός 
μας, στην προσπάθεια να κάνουμε την κοινωνία μας καλύτερη.    

Πέρασαν 10 χρόνια!

Οι τέσσερις πυλώνες για 
την ανάπτυξη της χώρας

Σχέδιο για την επανεκκίνηση της χώρας παρουσίασε 
ο Υπ. Ανάπτυξης Κ. Χατζηδάκης

“ΝΕΑΝΙΚΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ”
Μόδα ή Ανάγκη;
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Αρκετά κάτω από τον ευρωπαϊκό μέσο όρο 
βρίσκεται το ποσοστό των νέων Ελλήνων 
που  διαθέτουν  πτυχίο  πανεπιστημιακής 
εκπαίδευσης, σύμφωνα με τα στοιχεία της 
Κομισιόν. Ειδικότερα, το ποσοστό των νέων 
μεταξύ 30 και 34 ετών στη χώρα μας που 
είχαν ολοκληρώσει σπουδές  τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης  ανερχόταν  στο  τέλος  του 
2012  σε  30,9%  έναντι  35,8%  που  είναι 
ο ευρωπαϊκός μέσος όρος. Ο δεσμευτικός 
στόχος  για  τη  χώρα  μας  είναι  μέχρι  το 
2020  το  32%  του  πληθυσμού  της  να 
διαθέτει  πανεπιστημιακό  τίτλο  σπουδών. 
Σύμφωνα  με  την  έκθεση  της  Επιτροπής, 
τείνει να δημιουργηθεί χάσμα μεταξύ γυναικών και ανδρών στην εκπαίδευση στη χώρα μας, 
με τις γυναίκες να υπερτερούν σημαντικά. Πιο συγκεκριμένα, το 34,2% των νέων γυναικών 
έχουν ολοκληρώσει πανεπιστημιακές σπουδές,  την ώρα που το αντίστοιχο ποσοστό στους 
άνδρες είναι 27,6%. Πάντως, σε γενικές γραμμές το ποσοστό των αποφοίτων τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης στην Ελλάδα αυξάνεται παρά την κρίση, αφού το 2005 ήταν 25,3% και το 2010 
28,4%. Σύμφωνα πάντα με τη Eurostat, οι πιο «μορφωμένοι» νέοι Ευρωπαίοι είναι οι Ιρλανδοί 
(51,1% απόφοιτοι πανεπιστημίου), οι Κύπριοι (49,9%) και οι Λουξεμβούργιοι (49,6%), ενώ 
τα χαμηλότερα ποσοστά αποφοίτων τριτοβάθμιας εκπαίδευσης καταγράφονται στην Ιταλία 
(21,7%) και τη Ρουμανία (21,8%).

Σε ό,τι αφορά την πρόωρη εγκατάλειψη του σχολείου, τα ποσοστά των νέων 18 έως 24 ετών 
που έχουν ολοκληρώσει μόνο την υποχρεωτική εκπαίδευση στην Ελλάδα είναι μεν χαμηλότερο 
από τον ευρωπαϊκό μέσο όρο, δηλαδή 11,4% (μ.ο. Ε.Ε. 12,8%), αλλά υπολείπεται των στόχων 
που έχει θέσει η χώρα μας (9,7%). Οπως και στην περίπτωση της τριτοβάθμιας εκπαίδευσης, 
τα  κορίτσια  τα  καταφέρνουν  συνολικά  καλύτερα  από  τα  αγόρια,  καθώς  το  ποσοστό  που 
εγκαταλείπει την εκπαίδευση πρόωρα είναι 31% χαμηλότερο. Και σε αυτό το μέτωπο, πάντως, 
η Ελλάδα καταγράφει βελτίωση, αφού το 2005 το αντίστοιχο ποσοστό των νέων που είχαν 
ολοκληρώσει μόνο την υποχρεωτική εκπαίδευση ανερχόταν σε 13,6%. Αντιθέτως, εξαιρετικά 
ανησυχητική  είναι  η  κατάσταση  στην  Ισπανία,  όπου  ένας  στους  τέσσερις  νέους  έχει  ως 
μοναδικό προσόν το απολυτήριο Γυμνασίου, αλλά και στην Πορτογαλία όπου το αντίστοιχο 
ποσοστό είναι ένας στους πέντε.

Το 30,9% των νέων στην 
Ελλάδα διαθέτουν πτυχίο

Μετά  την  πληθώρα 
δημοσιευμάτων  και  άτυπων 
συζητήσεων για την τύχη του  
πρώην  Δικαστικού  Μεγάρου 
στην  πλατεία  Ωρολογίου, 
το  θέμα  όπως  ήταν  φυσικό 
πέρασε  στην  αφάνεια.  Με 
επιστολή μας προς τη Δήμαρχο 
Βέροιας,  επισημάναμε  
έγκαιρα  την  ανάγκη  ενός 
συγκροτημένου  διαλόγου 
για  την  τύχη  αυτού  του 
ιστορικού κτιρίου. Προτείναμε 
μάλιστα να συγκληθεί από τη 
δήμαρχο  και  να  συνεδριάσει 
για το θέμα αυτό η Επιτροπή 
Διαβούλευσης,  η  οποία 
δυστυχώς  όμως  δεν  έχει 
συγκροτηθεί σε σώμα μέχρι σήμερα. Επαναλάβαμε την πρόταση μας και προς την Τοπική 
Κοινότητα Βέροιας, χωρίς να λάβουμε απάντηση μέχρι σήμερα.   

Όλες οι ανωτέρω ενέργειες μας αποσκοπούν στην εξεύρεση μιας κοινωνικά αποδεκτής λύσης 
κατόπιν ευρύτερης διαβούλευσης, όπως άλλωστε δεσμεύτηκε ότι θα πράξει και η Δημοτική 
Αρχή. Ταυτόχρονα όμως εκφράσαμε δια του Τύπου τη θέση μας ότι η τύχη του κτιρίου δεν 
πρέπει να κριθεί παρασκηνιακά ερήμην της βούλησης των Βεροιωτών. Αυτό βέβαια αν συμβεί, 
θα αποτελέσει μια εξέλιξη που δε θα γίνει αποδεκτή από την πόλη, για τον απλό λόγο ότι δε 
μπορεί κανείς να αποφασίζει για εμάς, για ένα θέμα που αφορά εμάς, χωρίς εμάς.
Επισημαίνουμε ότι δε μπορεί να γίνει παραχώρηση του κτιρίου στο Δήμο με προαποφασισμένη 
τη χρήση του. Αυτό πρακτικά θα αποκαλύψει ότι υπήρξε μεθόδευση ερήμην της πόλης, χωρίς 
να  εκφράσουν  θέση  ούτε  οι  πολίτες  και  οι  φορείς,  ούτε  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  Βέροιας 
που  είναι  και  το  κυρίαρχο  όργανο  του Δήμου. Πώς  είναι  δυνατόν  να  απαιτείται  απόφαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου για την παραχώρηση της πλατείας Δημαρχείου έστω και για μία 
ημέρα π.χ. για μια πολιτιστική εκδήλωση, και να κριθεί η τύχη εφεξής του πρώην Δικαστικού 
Μεγάρου που βρίσκεται στην πλατεία χωρίς απόφαση; 

Αναρωτιόμαστε τι εμποδίζει την έναρξη της δημόσιας διαβούλευσης για την τύχη του κτιρίου 
και την έκδοση σχετικής απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο; 
Διαμηνύουμε σε όλους τους τόνους ότι η δημόσια διαβούλευση ισχυροποιεί τη διεκδίκησή μας 
και ταυτόχρονα μπαίνει φραγμός στην επιθυμία οποιουδήποτε να διαχειριστεί σύμφωνα με 
τους προσωπικούς σχεδιασμούς του την τύχη τόσο σημαντικών θεμάτων. Ευελπιστούμε να 
διαψευσθούν όσα παρασκηνιακά κυκλοφορούν περί δημιουργίας «τετελεσμένων γεγονότων» 
από τη Δημοτική Αρχή μέσω «ανακοίνωσης» συγκεκριμένης χρήσης του πρώην Δικαστικού 
Μεγάρου δια στόματος Υπουργού Δικαιοσύνης κ. Ρουπακιώτη και οι φόβοι που εκφράζει αυτή 
η ανακοίνωση να αποδειχτούν υπερβολικοί και αβάσιμοι. 

Το Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας για τη 
χρήση του πρώην Δικαστικού Μεγάρου

Ανταποκρινόμενοι  άμεσα  στο 
αίτημα  πολλών  παραγωγών 
ακτινιδίων  της  Ημαθίας  και  της 
Πιερίας  που  αντιμετωπίζουν 
έντονο πρόβλημα από την ακαρπία 
που έπληξε τις καλλιέργειες τους, 
ο  Αναπληρωτής  Γραμματέας  ΚΟ 
της  ΝΔ  και  Βουλευτής  Ημαθίας 
κ.  Λάζαρος  Τσαβδαρίδης  και  ο 
Βουλευτής  Πιερίας  κ.  Κώστας 
Κουκοδήμος  είχαν  συνάντηση 
σήμερα το πρωί (18 Απριλίου) με 
τον Πρόεδρο του ΕΛΓΑ κ. Βασίλη 
Έξαρχο  και  τον  Αντιπρόεδρο 
του  ΕΛΓΑ  κ.  Αργύρη Μποτό  στα 
γραφεία  τους  στον  Οργανισμό, 
θέτοντας  τους  το  ζήτημα  της 

έγκαιρης και αντικειμενικής αποζημίωσης τους.
 
Η ηγεσία του ΕΛΓΑ, ενημέρωσε τους δύο Βουλευτές ότι είναι εις γνώσιν του Οργανισμού 
το συγκεκριμένο φλέγον θέμα και ότι, για την ουσιαστικότερη επίλυση του, αφού εξεταστεί 
η  πορεία  του  φαινομένου  στις  επόμενες  εβδομάδες  προκειμένου  να  υπάρξουν  ασφαλείς 
διαπιστώσεις, στη συνέχεια θα μελετηθεί η δυνατότητα της αποζημίωσης των παραγωγών 
από το Πρόγραμμα Κρατικών Ενισχύσεων εφόσον βέβαια θα πληρούνται οι προϋποθέσεις 
που απαιτούνται από τους παραγωγούς προς αυτή την κατεύθυνση.
 
Παράλληλα, ο  κ. Τσαβδαρίδης,  έθεσε στον Πρόεδρο και  τον Αντιπρόεδρο  του ΕΛΓΑ  την 
ανάγκη καλύτερης δυνατής διευθέτησης του προβλήματος των παραγωγών ροδακίνων των 
Ανθεμίων, της Ειρηνούπολης και της ευρύτερης περιοχής του Δήμου της Νάουσας, οι οποίοι 
διαπίστωσαν ότι έχουν υποστεί ζημία στις καλλιέργειες τους από τον παγετό του προηγούμενου 
μήνα μετά το πέρας της προθεσμίας υποβολής δηλώσεων για τις συγκεκριμένες ζημίες.
Ο Πρόεδρος και ο Αντιπρόεδρος του ΕΛΓΑ δήλωσαν στον κ. Τσαβδαρίδη ότι θα εξεταστεί 
το επόμενο χρονικό διάστημα το αν και κατά πόσον η συγκεκριμένη ζημία στις καλλιέργειες 
των ροδακίνων οφείλεται όντως στον παγετό ή στην ακαρπία και εάν αυτή οφείλεται στον 
παγετό, τότε θα υπάρξει μέριμνα για το ενδεχόμενο χορήγησης νέας προθεσμίας για υποβολή 
δηλώσεων ζημίας. Εάν δε η ζημία οφείλεται στην ακαρπία, τότε θα διερευνηθούν εναλλακτικοί 
τρόποι για πιθανή αποζημίωση τους εφόσον πληρούνται και οι σχετικές προϋποθέσεις.
 
Ο  κ.  Τσαβδαρίδης  εξέφρασε  την  πεποίθηση  του  ότι  η  Διοίκηση  του Οργανισμού  θα  δει 
και  αυτή  τη φορά με  ιδιαίτερη  ευαισθησία  και  σοβαρότητα  τα  ανακύψαντα  προβλήματα 
επ΄ωφελεία του αγροτικού μας κόσμου και θα πράξει τα απαραίτητα έτσι ώστε να δοθούν 
οι αναγκαίες ανάσες τόσο στους καλλιεργητές ακτινιδίων όσο και σε αυτούς των ροδακίνων 
σε αυτή τη δύσκολη οικονομική συγκυρία.

Στον ΕΛΓΑ ο Λάζαρος Τσαβδαρίδης για 
θέματα αποζημιώσεων των αγροτών

Ένα θλιβερό πρόσωπο 
απέναντι στις 
φλέγουσες ανάγκες 
της κοινωνίας έδειξαν 
με τον πιο εμφαντικό 
τρόπο οι σύμβουλοι 
των παρατάξεων της 
μειοψηφίας, γι άλλη μια 
φορά κατά την συνεδρίαση 
της Δευτέρας 15 Απριλίου.
Η Δήμαρχος εισηγήθηκε με τη 
διαδικασία  του  κατεπείγοντος 
να  συζητηθεί  η  παραχώρηση 
της χρήσης για ένα χρόνο του 
παλαιού Δημοτικού καταστήματος στα Ριζώματα, για να αναπτυχθεί άμεσα εκεί ένα Κοινωνικό 
Ιατρείο με επτά (7) γιατρούς, που θα υποδείκνυε ο Ιατρικός σύλλογος Ημαθίας (παθολόγους, 
ΩΡΛ,  καρδιολόγο,  οδοντίατρο,  οφθαλμίατρο  και  παιδίατρο),  οι  αμοιβές  των  οποίων  θα 
προέρχονταν από δωρεά. 
Οι παρατάξεις της μειοψηφίας καταψήφισαν την πρόταση με αποτέλεσμα να μην υπάρξει η 
ενισχυμένη πλειοψηφία που προβλέπει ο κανονισμός για την συζήτηση έκτακτων θεμάτων.
Παρότι  δόθηκαν  εξηγήσεις  για  το  κατεπείγον  του  θέματος,  καθώς  υπήρχαν  πολύ  στενά 
χρονικά περιθώρια για την αποδοχή της συγκεκριμένης δομής που προσφέρει χορηγός στο 
Δήμο μέσα από συνεργασίες με εθελοντικές οργανώσεις άλλων χωρών της Ε.Ε., οι σύμβουλοι 
των παρατάξεων του κ. Τσαβδαρίδη και της κ. Σοφρόνωφ, δεν θέλησαν να συμβάλουν με 
την ψήφο τους.
Τονίζεται  ότι  στη  συνεδρίαση  παραβρέθηκε  και  ο  Πρόεδρος  της  κοινότητας  Ριζωμάτων 
κ. Οικονόμου ο  οποίος  μίλησε  για  την  αποδοχή που  έχει  η  πρόταση  της  δημιουργίας  του 
Κοινωνικού Ιατρείου στα Ριζώματα, απ τους κατοίκους του πρώην Δήμου Μακεδονίδος, αφού 
συμβάλει σε σημαντικό βαθμό στην επίλυση προβλημάτων πρωτοβάθμιας περίθαλψης σε μια 
απομακρυσμένη περιοχή απ το Νοσοκομείο της Βέροιας, σε μια εποχή που η κρίση πλήττει και 
την δημόσια υγεία. Άλλωστε, η εισήγηση της Δημάρχου έγινε μετά και την ομόφωνη απόφαση 
του Τοπικού Συμβουλίου Ριζωμάτων.
Οι  σύμβουλοι  των  παρατάξεων  της  μειοψηφίας  προέταξαν  και  πάλι  τις  μικροπολιτικές 
σκοπιμότητες που καθορίζουν μέχρι σήμερα τη στάση τους σε όλα τα σοβαρά θέματα που 
απασχολούν τους Δημότες και προκειμένου να ακυρώσουν μια πρωτοβουλία της Δημοτικής 
Αρχής γύρισαν την πλάτη στις ανάγκες της κοινωνίας των πολιτών της δημοτικής ενότητας 
Μακεδονίδας.
Δυστυχώς μετά το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας πληροφορηθήκαμε ότι η δράση θα μεταφερθεί 
σε πιο φιλόξενο Δήμο για να αναπτύξει το Κοινωνικό Ιατρείο και αυτό μας το διαβεβαίωσε ο 
Δήμαρχος της εκεί περιοχής.
Η αντιπολίτευση του Δημοτικού Συμβουλίου μήπως είναι καιρός να αντιληφθεί ότι σε αυτήν 
την τόσο δύσκολη εποχή πρέπει να πάψει να τιμωρεί τους πολίτες για το αποτέλεσμα των 
περασμένων εκλογών; 
Ο  πολιτικός  αμοραλισμός  κατέγραψε  μια  νίκη  χαρακωμάτων  σε  βάρος  της  κοινωνίας  των 
ορεινών κοινοτήτων των Πιερίων.

Χ. Ουσουλτζόγλου: «Χάθηκε η ευκαιρία 
να έχουμε γιατρούς στα Ριζώματα…» 
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“Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

Γράφει ο Αλέκος Χατζηκώστας*

*Εκδότης της εφημερίδας “Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

Η συζήτηση στο Δημοτικό 

Συμβούλιο Βέροιας, 

σίγουρα ήταν χρήσιμη. 

Γιατί αφενός ανέδειξε τα 

προβλήματα που υπάρχουν 

και αφετέρου γιατί 

απέδειξε ότι στο πλαίσιο 

της ακολουθούμενης 

κυβερνητικής πολιτικής 

αυτά δεν μπορούν 

να λυθούν, αλλά 

αντίθετα καθημερινά θα 

επιδεινώνονται. Αρκετές 

από τις παρεμβάσεις προσπάθησαν να συγκεράσουν την αντίφαση 

αυτή και να τοποθετηθούν στο όνομα «του ρεαλισμού». Όμως 

ο «ρεαλισμός» αυτός δεν θα οδηγήσει κατά την άποψη μας σε 

λύσεις αλλά σε χειροτέρεμα της κατάστασης. Θα σταθούμε σε 

ορισμένα γενικότερα πολιτικού χαρακτήρα ζητήματα.

1. Σε συνθήκες κρίσης οι λαϊκές ανάγκες σε δημόσιες υπηρεσίες 

κυρίως πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας και ιδιαίτερα πρόληψης 

αυξάνουν, όμως η κυβέρνηση όχι μόνο δεν ανταποκρίνεται αλλά 

καθημερινά παίρνει και νέα μέτρα, στο πλαίσιο των περικοπών, 

που θα επιδεινώσει την ήδη άθλια κατάσταση. Με πρόκληση και 

εμπαιγμό προς τους εργαζόμενους ισοδυναμεί ο ισχυρισμός της 

κυβέρνησης ότι οι περικοπές θα θίξουν μόνο τις σπατάλες και θα 

οδηγήσουν σε «ορθολογική ανάπτυξη» υπηρεσιών και σε δήθεν 

νοικοκύρεμα.

2. Δυστυχώς για την κυβέρνηση: Είναι «σπατάλη» οι λαϊκές 

οικογένειες να βρίσκουν έγκαιρα και δωρεάν το γιατρό που 

χρειάζονται στην περιοχή που μένουν. Να μπορούν να κάνουν 

πλήρεις και δωρεάν εργαστηριακές εξετάσεις. Να υπάρχουν 

δημόσιες υπηρεσίες πρόληψης για την οικογένεια, τις γυναίκες και 

τα παιδιά. Να προμηθεύονται όλα τα φάρμακα χωρίς να πληρώνουν.

Είναι «ορθολογική ανάπτυξη» η πληρωμή των 5€ για μια ιατρική 

εξέταση το πρωί και μέχρι 90 € για τα απογευματινά ιατρεία, η 

πληρωμή χαρατσιού 15% για εξετάσεις στα ιδιωτικά εργαστήρια, 

και ολόκληρου του ποσού για μια σειρά εξετάσεις που δεν 

καλύπτει ο ΕΟΠΥΥ.Είναι «νοικοκύρεμα» να συγχωνεύονται και να 

κλείνουν μερικά από τα ελάχιστα Κέντρα Υγείας, τα εργαστήρια 

ή και τα πολυϊατρεία του ΙΚΑ. Να καταργούνται κρεβάτια, 

κλινικές, ειδικές μονάδες ή και ολόκληρα δημόσια νοσοκομεία, 

τα οποία παρέχουν και υπηρεσίες πρωτοβάθμιας φροντίδας 

υγείας και να αυξάνονται οι λίστες αναμονής για ένα ραντεβού. 

Να εξαναγκάζονται γονείς, παιδιά και ηλικιωμένοι εσωτερικά να 

μεταναστεύουν για να αναζητήσουν δημόσια οργανωμένη μονάδα 

υγείας και όταν την βρουν να είναι αποψιλωμένη από προσωπικό, 

υλικά και μηχανήματα.

3. Είναι φανερό ότι οι σημερινές υπηρεσίες παροχής Πρωτοβάθμιας 

Φροντίδας Υγείας που παρέχονται από ΕΟΠΥΥ, δεν αποτελεί 

σύστημα Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας που μπορεί να 

ικανοποιήσει τις λαϊκές ανάγκες.Σύστημα Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 

Υγείας προς όφελος του λαού σημαίνει πριν απ’ όλα πρόληψη 

αλλά και θεραπεία και αποκατάσταση. Όλα αυτά θα υλοποιούνται 

μέσα από την πανελλαδική ανάπτυξη αποκλειστικά δημόσιων με 

δωρεάν υπηρεσίες Κέντρων Υγείας και των αποκεντρωμένων 

ιατρείων τους σε όλους τους δήμους, τις πόλεις και τα χωριά, 

ανάλογα με τον αριθμό και τη σύνθεση του πληθυσμού τις 

εδαφολογικές και άλλες ιδιομορφίες και είναι διασυνδεδεμένα με 

τα δημόσια νοσοκομεία και το ανεπτυγμένο δημόσιο και δωρεάν 

σύστημα επείγουσας ιατρικής (ΕΚΑΒ). Βασικό κριτήριο αυτού του 

συστήματος ΠΦΥ είναι να εξασφαλίζεται η εξειδικευμένη παροχή 

όλων των υπηρεσιών, όλο το 24ωρο, γρήγορα, έγκαιρα και με 

ασφάλεια κοντά στον τόπο κατοικίας, εργασίας, εκπαίδευσης, 

άθλησης κλπ.Πολλά θα μπορούσαμε να γράψουμε και για την 

κατάσταση στα Νοσοκομεία. Ομως δεν αρκούν οι διαπιστώσεις 

αλλά ο συντονισμένος αγώνας για όλα αυτά, για την ανατροπή 

της ανθυγιεινής πολιτικής !

Για τα ζητήματα
της Υγείας

Όπως επισημαίνεται σε σχετική ανακοίνωση του ΠΣΕ, ο κύριος 
Τσαυτάρης υπογράμμισε «τη σημασία και την αναγκαιότητα 
εξωστρέφειας  της  ελληνικής  αγροτικής  παραγωγής»,  την 
οποία  και  έθεσε  ως  «προτεραιότητα  του  Υπουργείου,  στο 
πλαίσιο  μίας  βιώσιμης  αναπτυξιακής  πολιτικής».Μάλιστα, 
επεσήμανε  μία  σειρά  από  πρόσφατες  παρεμβάσεις  του 
Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης σε τοπικό και περιφερειακό 
επίπεδο,  με  προσκλήσεις  ξένων  αγοραστών  και  διασύνδεση 
Ελλήνων  παραγωγών  με  σημαντικούς  ξένους  αγοραστές, 
όπως για παράδειγμα στη Μεσσηνία και τη Μυτιλήνη.

Από την πλευρά της, η Πρόεδρος του Πανελληνίου Συνδέσμου 
Εξαγωγέων,  κυρία  Χριστίνα  Σακελλαρίδη  αναφέρθηκε  στη 
«βαθιά γνώση και εμπειρία του Υπουργού από τη θεωρία στην 
πράξη και από το χωράφι ως το ράφι». Η  ίδια συμπλήρωσε 
ότι  «η  Ελλάδα  αποτελεί  σήμερα  έναν  από  τους  βασικούς 
προμηθευτές  αγροτικών  προϊόντων  στις  αναπτυγμένες 
οικονομίες του κόσμου, ενώ διευρύνει τα μερίδιά της και στις 
αναπτυσσόμενες αγορές. Είναι εξαιρετικά θετικό το γεγονός 
της  συναντίληψης  με  τον  κύριο  Υπουργό,  για  την  ανάγκη 
ανάληψη  επιθετικής  πολιτικής  προώθησης-προβολής  των 
ελληνικών  αγροτικών  προϊόντων,  ανάλογα  με  τις  ανάγκες 
και  τη  ζήτηση,  ανά  αγορά-στόχο,  αλλά  και  με  βάση  τις 
παραγωγικές  δυνατότητες  κάθε περιοχής  της  χώρας μας. Η 
ανάδειξη των ελληνικών προϊόντων, σε τοπικό, περιφερειακό, 
διακρατικό και διεθνές επίπεδο, αποτελεί βασική προϋπόθεση 
για την ενίσχυση της εξωστρέφειας της ελληνικής οικονομίας 
συνολικά,  μέσα  από  τον  μετασχηματισμό  του  παραγωγικού 
προτύπου της χώρας».

Όπως  χαρακτηριστικά  σημείωσε  η  ίδια  «για  να  εξάγεις, 
πρέπει πρώτα να παράγεις», συμπληρώνοντας τη φράση του 
Βρετανού συγγραφέα, που έλεγε ότι «η γεωργία δε δίνει μόνο 
πλούτη σε ένα έθνος, αλλά του παρέχει τα μόνα πλούτη που 
πραγματικά μπορεί να θεωρεί δικά του».
Στο  πλαίσιο  αυτό,  αποφασίστηκε  η  στενότερη  συνεργασία 
μεταξύ  Υπουργείου  και  ΠΣΕ,  σε  ότι  αφορά  την  άρση 
γραφειοκρατικών  εμποδίων  στις  εξαγωγές  αγροτικών 
προϊόντων,  στο  πλαίσιο  και  της  εφαρμογής  της  Ενιαίας 
Θύρας  Εξαγωγών  (Single Windows  for  Exports),  καθώς  και 
στην  αξιοποίηση  δράσεων  του  Προγράμματος  Αγροτικής 
Ανάπτυξης,  αλλά  και  των  Ευρωπαϊκών  Προγραμμάτων 
Προώθησης-Προβολής  αγροτικών  προϊόντων  ποιότητας  και 
υψηλής διατροφικής αξίας, στην Ευρώπη, τη Ρωσία, την Ασία 
και τη Λατινική Αμερική.

Τα δυναμικότερα αγροτικά προϊόντα    
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης με τον Υπουργό Αγροτικής 
Ανάπτυξης,  το  Προεδρείο  του  ΠΣΕ  παρουσίασε  μία  σειρά 
στατιστικών  στοιχείων  και  ερευνών,  που  δείχνουν  ότι  η 
σημασία  του  αγροτικού  τομέα  για  την  εξωστρέφεια  της 
ελληνικής οικονομίας, συνολικά, ενισχύθηκε έτι περαιτέρω το 
2012.

Σύμφωνα  με  τα  στοιχεία  αυτά,  το  μερίδιο  της  ελληνικής 
γεωργίας-κτηνοτροφίας στο σύνολο των ελληνικών εξαγωγών 
αυξήθηκε  στο  26,8%  της  συνολικής  αξίας  των  ελληνικών 
εξαγωγών  από  το  25,4%  στο  οποίο  είχε  διαμορφωθεί  το 
2011, εξαιρουμένων των πετρελαιοειδών.
Ειδικότερα, τα  αγροτικά προϊόντα, όταν δεν συμπεριλαμβάνονται 
τα  πετρελαιοειδή,  κατακτούν  τη  δεύτερη  θέση  μεταξύ  των 
κλάδων παραγωγής, πίσω μόνο από τα Βιομηχανικά Προϊόντα, 
που  καταλαμβάνουν  τη  μερίδα  του  λέοντος  των  ελληνικών 
εξαγωγών  με  ποσοστό  60%  του  συνόλου  (από  63,9%  το 
2011). Μάλιστα,  αύξηση μεριδίων  παρατηρείται  σε  όλες  τις 

Συνάντηση του Υπ. Αγροτικής Ανάπτυξης Αθ. Τσαυτάρη 
με το Πανελλήνιο Σύνδεσμο Εξαγωγέων

επιμέρους  κατηγορίες  των  αγροτικών  προϊόντων,  ήτοι  τα 
Τρόφιμα-Ζώντα Ζώα (20,8% από 20% το 2011), στα Ποτά-
Καπνός (3,7% από 3,5% το 2011) και στα Λάδια-Λίπη (2,3% 
από 1,9% το 2011).

Θα πρέπει να σημειωθεί ότι από το 2012 και εξαιτίας, τόσο της 
αύξησης των ελληνικών εξαγωγών, όσο και της μείωσης των 
εισαγωγών, η Ελλάδα εμφανίζεται πλέον πλεονασματική στις 
κατηγορίες Ποτά-Καπνός (εξαγωγές αξίας 624,1 εκατ. ευρώ, 
έναντι  εισαγωγών  495,4  εκατ.)  και  Λάδια  Λίπη  (εξαγωγές 
αξίας  383,8  εκατ.  ευρώ,  έναντι  εισαγωγών  282,9  εκατ.). 
Αποτέλεσμα  αυτών  των  εξελίξεων  ήταν  το  έλλειμμα  του 
εμπορικού τομέα στην κατηγορία Αγροτικά Προϊόντα, για το 
2012, να διαμορφώνεται στο 1,09 δις ευρώ, από 1,8 δις ευρώ 
το 2011 (Πίνακες 16 και 17).

Ακόμη ισχυρότερη είναι η παρουσία και το μερίδιο σε απόλυτους 
αριθμούς  των  αγροτικών  προϊόντων,  στην  κατάταξη  των 
100  πιο  εξαγώγιμων  προϊόντων  της  χώρας.  Στην  κατάταξη 
αυτή τα προϊόντα άμεσης αναφοράς στον πρωτογενή τομέα 
καταλαμβάνουν  34  θέσεις,  δηλαδή  ποσοστό  μεγαλύτερο 
του  1/3  του  συνόλου  των  προϊόντων.  Αναμφισβήτητος 
πρωταγωνιστής στο συγκεκριμένο υποσύνολο, είναι ο κλάδος 
των  φρουτολαχανικών,  νωπών  και  διατηρημένων,  που 
αποτελεί και τη μεγαλύτερη κατηγορία εξαγώγιμων αγροτικών 
προϊόντων.

Ωστόσο,  στα  ίδια  αυτά  34  προϊόντα,  αντιστοιχεί  μόλις  το 
15,6%  της  συνολικής  αξίας  των  ελληνικών  εξαγωγών, 
γεγονός που επιβεβαιώνει τα σημαντικά μερίδια ενίσχυσης της 
προστιθέμενης αξίας τους, αλλά και του φαινομένου αρκετά 
εξ  αυτών  να  εξακολουθούν  να  εξάγονται  χύδην,  και  ως  εκ 
τούτου σε χαμηλές τιμές.  

Παράλληλα,  ως  ενθαρρυντικός  παράγοντας  προβάλει  η 
άνοδος  στην  κατάταξη  των  ΤΟΡ  100  ελληνικών  προϊόντων 
αγροτοδιατροφικών  προϊόντων,  που  ενσωματώνουν 
τεχνογνωσία, αλλά και καινοτομίες. Χαρακτηριστικά είναι τα 
παραδείγματα των προϊόντων ιχθυοκαλλιέργειας, οι κομπόστες 
φρούτων, τα παρασκευασμένα λαχανικά, τα γαλακτοκομικά-
τυροκομικά προϊόντα, τα ζυμαρικά, τα σκευάσματα διατροφής, 
τα γλυκά κουταλιού-μαρμελάδες και τα μείγματα αρτοποιίας-
ζαχαροπλαστικής.

Σε σχέση με το 2011,  ξεχωρίζουν οι άνοδοι στην κατάταξη 
για  το  βαμβάκι  (στην  4η  θέση  από  την  8η),  το  παρθένο 
ελαιόλαδο  (στην 7η θέση από  τη 10η),  τα  νωπά ροδάκινα-
βερίκοκα-κεράσια  (στην  20η  από  την  28η  θέση),  τα  «άλλα 
νωπά»  φρούτα  (στην  35η  από  την  61η  θέση),  τα  «άλλα 
νωπά λαχανικά» (στην 56η από την 63η θέση), τα σπέρματα 
βαμβακιού (στην 62η από την 74η θέση), τα γλυκά κουταλιού-
μαρμελάδες  (με  νέα  είσοδο  απευθείας  στην  64η  θέση),  τα 
καπνιστά  ψάρια  (στην  72η  θέση  από  την  86η  θέση),  τα 
ζυμαρικά (στην 74η από την 96η θέση), τα μανταρίνια (στην 
78η από την 97η θέση), οι φράουλες (στην 81η από την 91η 
θέση), τα πεπόνια-καρπούζια (με νέα είσοδο απευθείας στην 
88η θέση) και  τα μείγματα αρτοποιίας-ζαχαροπλαστικής  (με 
νέα είσοδο απευθείας στην 89η θέση).

Τα  παραπάνω  στοιχεία  συνηγορούν  στο  συμπέρασμα  ότι  ο 
πρωτογενής  τομέας  και  τα  αγροτικά  προϊόντα  αποτελούν 
ισχυρό πυλώνα εξωστρέφειας της ελληνικής οικονομίας, που 
μάλιστα επιδεικνύει σημαντικές αντοχές σε περιόδους κρίσης 
και ύφεσης, εντός και εκτός των ορίων της χώρας. 

 

Προώθηση αγροτικών 
προϊόντων σε διεθνή δίκτυα 

Το Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας για τη 
χρήση του πρώην Δικαστικού Μεγάρου
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Νέος  γενικός  γραμματέας  του  ΚΚΕ  εκλέχθηκε  ο 
Δημήτρης  Κουτσούμπας,  μετά  την  ολοκλήρωση 
των  εργασιών  του  19ου  Συνεδρίου  του  κόμματος 
και  την  εκλογή  της  νέας  Κεντρικής  Επιτροπής. 
 
Στη λιτή ανακοίνωση του ΚΚΕ που δόθηκε στη δημοσιότητα 
μετά  τα  μεσάνυχτα  του  Σαββάτου  αναφέρεται: 
“Ολοκληρώθηκαν  οι  εργασίες  του  19ου  Συνεδρίου 
του  ΚΚΕ  με  την  εκλογή  νέας  Κεντρικής  Επιτροπής, 
η  οποία  στην  πρώτη  της  συνεδρίαση  εξέλεξε  Γενικό 
Γραμματέα  της  ΚΕ  του  ΚΚΕ  τον  Δημήτρη  Κουτσούμπα». 
 
Η  Αλέκα  Παπαρήγα  συμπλήρωσε  22  χρόνια  στο  τιμόνι  του 
κόμματος υπερβαίνοντας προ πολλού την μακρά θητεία του 
Χαρίλαου  Φλωράκη  (διετέλεσε  γενικός  γραμματέας  επί  17 
συνεχόμενα χρόνια) και πλησιάζοντας τον χρόνο-ρεκόρ του Νίκου 
Ζαχαριάδη (ήταν γραμματέας επί 25 χρόνια παρότι από το 1936 
έως το 1945 ήταν φυλακισμένος χωρίς όμως να αντικατασταθεί)” 
 
Σύγχυση  επικράτησε  το  απόγευμα  του  Σαββάτου  για 
τον  χρόνο  ολοκλήρωσης  του  19ου  Συνεδρίου,  διότι,  ενώ 
το  συνέδριο  ήταν  προγραμματισμένο  να  τελειώσει  την 
Κυριακή,  θα  ολοκληρωνόταν  νωρίτερα,  με  την  εκλογή 

της  νέας  Κεντρικής  Επιτροπής  η  οποία  ακολούθως  θα 
εξέλεγε  τον  νέο  γενικό  γραμματέα  του  κόμματος.  Λίγο 
αργότερα      ωστόσο,  ανακοινώθηκε  ότι  οι  εργασίες  του 
19ου  Συνεδρίου  του  ΚΚΕ  συνεχίζονταν  σύμφωνα  με 
το  χρονοδιάγραμμα,  αλλά  τελικά  αυτό  δεν  συνέβη. 

Το  19ο  Συνέδριο  του  ΚΚΕ  υπερψήφισε  ομόφωνα  το  νέο 
Πρόγραμμα  του  κόμματος,  το  νέο  Καταστατικό  και  την 
Πολιτική Απόφαση του Συνεδρίου. Η εισήγηση και το κλείσιμο 
της ΚΕ του ΚΚΕ υπερψηφίστηκαν ομόφωνα. Η Εισήγηση και 
το  κλείσιμο  της  Κεντρικής  Επιτροπής  Οικονομικού  Ελέγχου 
(ΚΕΟΕ)  υπερψηφίστηκαν  με  ένα  κατά  και  ένα  λευκό. Στη 
διάρκεια του Συνεδρίου μίλησαν 77 σύνεδροι με χρόνο ομιλίας 
12 λεπτά.

Το πλήρες βιογραφικό του νέου γραμματέα της Κ.Ε
Ο  Δημήτρης  Κουτσούμπας  γεννήθηκε  στη  Λαμία  στις  10 
Αυγούστου  το  1955.  Είναι  παντρεμένος  και  έχει  μια  κόρη. 
Η  οικογένειά  του  ήταν  αγωνιστές  της  ΕΑΜικής  Εθνικής 
Αντίστασης, ο πατέρας του Αποστόλης Κουτσούμπας μέλος του 
ΚΚΕ πιάστηκε το 1945 στη Λάρισα, δικάστηκε, φυλακίστηκε 
και  εξορίστηκε  για  8  χρόνια.Το  1973  πέτυχε  Νομικό  τμήμα 
του Πανεπιστήμιου της Αθήνας. Σπούδαζε και εργαζόταν, ενώ 
έπιασε αμέσως επαφή με την παράνομη οργάνωση της ΚΝΕ, 
συμμετέχει στα γεγονότα του Πολυτεχνείου το Νοέμβρη του 
1973 και οργανώνεται στην αντι-ΕΦΕΕ. Μέλος του ΚΚΕ από το 
Δεκέμβρη του 1974. Στο 12ο Συνέδριο του ΚΚΕ τον Μάη του 
1987 εκλέγεται μέλος της Κεντρικής Επιτροπής του ΚΚΕ. Στο 
13ο Συνέδριο εκλέγεται ξανά στην ΚΕ και στη Γραμματεία της 
με ευθύνη την καθοδήγηση ΚΟ, ενώ από τον Αύγουστο του 
1991,  αμέσως  μετά  την  διάσπαση  αναλαμβάνει  υπεύθυνος 
του Γραφείου Τύπου της ΚΕ.
Τον Δεκέμβρη του 1991 στο 14ο Συνέδριο  εκλέγεται μέλος 
του Πολιτικού Γραφείου της ΚΕ, Στο 15ο Συνέδριο (Μάη του 
1996)  εκλέγεται  μέλος  του ΠΓ  και  αναλαμβάνει  Διευθυντής 
του Ριζοσπάστη,  όπου παρέμεινε  για μια δεκαετία.  Στο 16ο 
Συνέδριο (Φλεβάρης 2000) και στο 17ο Συνέδριο (Φλεβάρης 
2005) επανεκλέγεται στο ΠΓ και αναλαμβάνει υπεύθυνος των 
Διεθνών Σχέσεων του Κόμματος.Στο 18ο Συνέδριο (Φλεβάρης 
2009) αναλαμβάνει  από  το ΠΓ  επικεφαλής  της  Γραμματείας 
της ΚΕ.

Νέος γενικός γραμματέας του 
ΚΚΕ ο Δημήτρης Κουτσούμπας

Προσπάθεια  να  αλλάξει  το  βαρύ  κλίμα  που  υπάρχει  στη 
χώρα, μετά και από την άκαμπτη στάση των δανειστών και 
την πανηγυρική επιβεβαίωση ότι η κυβέρνηση εκτελεί κατά 
γράμμα τις επιλογές της τρόικας κατέβαλε ο πρωθυπουργός 
Αντώνης Σαμαράς με  διάγγελμά του.
Έχοντας  επίγνωση  των  δυσκολιών  που  έρχονται,   ο  κ. 
Σαμαράς  επιχείρησε  να  εμφανιστεί  προσγειωμένος  στην 
πραγματικότητα:  «  Δεν  λέω  ότι  τα  δύσκολα  πέρασαν, 
κάθε άλλο. Αλλά οι θυσίες πιάνουν  τόπο και  τα πράγματα 
αλλάζουν» είπε και συνέχισε: «με την επίτευξη συμφωνίας 
ανοίγει  ο δρόμος για  την καταβολή της  επόμενης δόσης». 
«Η  ψυχολογία  έχει  αρχίσει  να  αλλάζει»,  συμπλήρωσε  ο 
πρωθυπουργός  και  αναφέρθηκε  στον  ελληνικό  τουρισμό, 
λέγοντας  πως  για  φέτος  αναμένονται  έσοδα  –  ρεκόρ  από 
την  άφιξη  τουριστών,   καταλήγοντας:  «Σε  λίγο  χρόνο,  η 
Ελλάδα δεν θα εξαρτάται πια από Μνημόνια. Αλλά θα είναι 
μια  Ελλάδα  αναπτυξιακή,  μια  Ελλάδα  ανταγωνιστική,  μια 
Ελλάδα  εξωστρεφής. Τώρα  πια  χτίζουμε,  την  Ελλάδα  που 
πραγματικά μας αξίζει».
Αργότερα,  ο  Ευάγγελος  Βενιζέλος  στη  δική  του  δήλωση, 
θέλησε  να  τονιστεί  η  δική  του  προσωπική  συμβολή  στις 
εξελίξεις,  σημειώνοντας:  «  Μέσα  σε  μία  Ευρώπη  γεμάτη 
ανασφάλειες  είναι  σημαντικό  που  ολοκληρώθηκε  αυτός  ο 
κύκλος διαπραγματεύσεων με την τρόικα. Αυτό έπρεπε να 
γίνει  το  ταχύτερο.  Δεν  είναι  δυνατόν  κάθε  επίσκεψη  της 
τρόικας να ανοίγει ξανά όλα τα θέματα και να δημιουργεί την 
άδικη εντύπωση ότι η Ελλάδα δεν είναι συνεπής. Η μείωση 
του ελλείμματος το 2012 υπερέβη το στόχο. Και αυτό δείχνει 
το  μέγεθος  της  προσπάθειας  που  κάναμε».  Και  κατέληξε: 
«Πρέπει  τώρα να  φύγουμε  από  το  στενό  πλαίσιο  της 
διαπραγμάτευσης με την τρόικα και να κινηθούμε γρήγορα, 
με ορίζοντα το δικό μας Εθνικό Σχέδιο Ανασυγκρότησης».
Πέρα  από  τα  μηνύματα    και  τα  «μεγάλα»  λόγια,  η  ουσία 
παραμένει  ότι  είναι  αδιέξοδη  η  πολιτική  της  σκληρής 
λιτότητας. Η ψυχολογία μιας κοινωνίας δεν αλλάζει με λόγια, 
αλλά  με  πράξεις,  με  πολιτικές  και  κυρίως  με  την  αίσθηση 
κοινωνικής δικαιοσύνης.

Διάγγελμα Σαμαρά 
μετά τη συμφωνία
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Το Βήμα του Αποστόλου Παύλου της Βέροιας είναι το 
σπουδαιότερο και μακροβιότερο σημείο αναφοράς 
της γενικής και εκκλησιαστικής, τοπικής ιστορίας 
της πόλης και ειδικά του Χριστιανισμού. Δυστυχώς 
όμως, όποιος το επισκέπτεται αντικρύζει εικόνες 
ντροπής.  Σε αρκετά σημεία, από την είσοδο στο 
χώρο μέχρι και ακριβώς μπροστά στο μνημείο, αυτό 
που βλέπει κανείς είναι σκουπίδια, κομμένα κλαδιά, 
γόπες και γενικότερα μια εικόνα εγκατάλειψης. 
Κάτοικοι της περιοχής, οι οποίοι τηλεφώνησαν 
στα γραφεία της εφημερίδας  να αναφέρουν  την 
κατάσταση που επικρατεί, μας τόνισαν ότι «τους 
θλίβει αυτή η εικόνα και θα πρέπει οι αρμόδιοι να 
κάνουν κάτι». Το Βήμα του Αποστόλου Παύλου, 
εκτός των άλλων, είναι και πόλος έλξης τουρισμού. 
Τι γνώμη θα σχηματίσουν οι διάφοροι τουρίστες, 
εάν δουν αυτές τις εικόνες κατά την επίσκεψή 
τους; Καλό θα ήταν ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας 
να επιληφθεί επί του θέματος ώστε να λυθεί μία για 
πάντα αυτό το πρόβλημα...

Εικόνες ντροπής 
στο Βήμα του 

Αποστόλου Παύλου

Μικρή ένταση στη πορεία της 
Χρυσής Αυγής στη Βέροια

Το σύνθημα είναι ρήξη, σύγκρουση, δημιουργία και 

το όνομά του «Συμφωνία για τη ΝΕΑ ΕΛΛΑΔΑ», τόνισε 

ο βουλευτής Ανδρέας Λοβέρδος ανακοινώνοντας 

την ίδρυση ενός νέου πολιτικού φορέα κατά την 1η 

Πολιτική Συνδιάσκεψη της Ριζοσπαστικής Κίνησης 

Σοσιαλδημοκρατικής Συμμαχίας (ΡΙ.Κ.Σ.ΣΥ.). 

Τώρα, πώς θα μας «σώσει» και πώς θα βελτιώσει 

την οικονομική κατάσταση της χώρας ένας από 

τους βασικούς Υπουργούς της Κυβέρνησης του 

Παπανδρέου, που μας οδήγησε στο Μνημόνιο, μόνο 

αυτός το γνωρίζει…

Έτοιμος να μας… σώσει 
και ο Λοβέρδος!

Το μεσημέρι του Σαββάτου, μέλη της Χρυσής Αυγής 
πραγματοποίησαν πορεία στο κέντρο της Βέροιας. 
Αφού διαδήλωσαν στους κεντρικούς δρόμους 
της πόλης φωνάζοντας συνθήματα  και πετώντας 
φυλλάδια , κατέληξαν στη πλατεία Δημαρχείου. 
Εκεί, δημιουργήθηκε ένταση μεταξύ των μελών του 
ακροδεξιού κόμματος και πολιτών, διότι αρκετοί 
πολίτες καλούσαν τον κόσμο να αντιδράσει και να 
μην αφήσει τα μέλη του συγκεκριμένου κόμματος 
να διαδηλώσουν. Ευτυχώς, η παρέμβαση της 
αστυνομίας  απέτρεψε τα επεισόδια. Μετά από 
λίγο, τα μέλη της Χρυσής Αυγής (δεν ξεπερνούσαν 
τα 70 άτομα) κινήθηκαν προς την Εληά, όπου και 
διαλύθηκαν.

Με τη συμμετοχή εκατοντάδων εθελοντών κάθε 
ηλικίας οργανώθηκε από το Δήμο Βέροιας για δεύτερη 
συνεχή χρονιά η δράση Let’s Do It Greece. Η δράση 
πραγματοποιήθηκε, την Κυριακή 14 Απριλίου, στην 
περιοχή γύρω από την κοίτη του Αλιάκμονα στο ύψος 
του φράγματος, με τους εθελοντές να καταβάλλουν 
κάθε δυνατή προσπάθεια για να αποκαταστήσουν την 
περιοχή από την αδιαφορία μερίδας συμπολιτών μας. 
Οι εθελοντές αφού αναγνώρισαν το «καλό γούστο» 
των ασυνείδητων φίλων του ποταμού για την επιλογή 
τους να βρωμίσουν τη μοναδικού φυσικού κάλλους 
περιοχή, έλαβαν γάντια και σακούλες, χωρίστηκαν 
σε μικρότερες ομάδες και ξεκίνησαν τον αγώνα της 
αποκατάστασης. 
Για μικρούς και μεγάλους ήταν μια μέρα αποκαλύψεων, 
με τα αντικείμενα που συλλέχτηκαν να ξεπερνούν 
σε πολλές περιπτώσεις κάθε φαντασία. Ωστόσο, 
το αποτέλεσμα δικαίωσε την προσπάθεια των 
συμμετεχόντων που είδαν μέσα σε μερικές ώρες την 
περιοχή να μεταμορφώνεται και τη φύση να ξανά 
ζωντανεύει. 
Συνεισφέροντας σ’ αυτό το μικρό «θαύμα», οι 
εθελοντές ένιωσαν τεράστια χαρά και συμφώνησαν 
ότι συμμετείχαν σε μια ξεχωριστή εμπειρία. Βέβαια, 
παρότι υπήρξε γενικότερη ικανοποίηση για τον όγκο 
των απορριμμάτων που τελικώς συλλέχτηκε, όλοι 
ευχήθηκαν τα σκουπίδια να μη ξανά βρουν το δρόμο 
της επιστροφής! 
Μέρες σαν αυτή, η πόλη δείχνει το πιο φωτεινό και 
ζωντανό πρόσωπό της, στέλνοντας το αισιόδοξο 
μήνυμα ότι «κάτι αλλάζει» γύρω μας προς το καλύτερο, 
ιδιαίτερα αν αναλογιστούμε πως η πλειοψηφία των 
εθελοντών ήταν νεαροί μαθητές ενώ η συμμετοχή 
ξεπέρασε κατά πολύ εκείνη της αντίστοιχης περσινής 
δράσης. 
Ο Δήμος Βέροιας ευχαριστεί θερμά το Σώμα Ελληνικού 
Οδηγισμού, το Σώμα Ελλήνων Προσκόπων, την 
περιβαλλοντική ομάδα του 5ου Γυμνασίου Βέροιας 
και κάθε εθελοντή ξεχωριστά για τη δυναμική 
συμμετοχή τους στον καθαρισμό της περιοχής του 
φράγματος Αλιάκμονα, προάγοντας έτσι τις αξίες της 
ανιδιοτελούς κοινοτικής προσφοράς και της αγάπης 
για το περιβάλλον. 

Η Βέροια έδειξε το πιο 
αισιόδοξο πρόσωπό της 

Διάγγελμα Σαμαρά 
μετά τη συμφωνία
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Η Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης  Ημαθίας 
διοργανώνει    επιμορφωτική 
ημερίδα  με  θέμα  «Το 
Πειθαρχικό  Δίκαιο  των 
Δημοσίων  Υπαλλήλων-
Εκπαιδευτικών»
Η ημερίδα απευθύνεται στους  
Διευθυντές  των  Δημοτικών 
Σχολείων  της  Ημαθίας  και 
θα  πραγματοποιηθεί  την 
Παρασκευή  19  Απριλίου 
2013  και  ώρα  10.30΄  στη 
Δημόσια Κεντρική Βιβλιοθήκη 

Βέροιας.
Εισηγητές  θα  είναι  ο  Διευθυντής  Πρωτοβάθμιας  Εκπαίδευσης  Ημαθίας    κ.  Διονύσης 
Διαμαντόπουλος,  η  εκπαιδευτικός  Νομικών  Επιστημών  της  Β/θμιας  Εκπαίδευσης  Ημαθίας 
καΚαραγιαννίδου  Βερονίκη  και  ο  εκπαιδευτικός  της  Δ/νσης  Πρωτοβάθμιας  Εκπαίδευσης 
Ημαθίας κ. Αγαθαγγελίδης Ηρακλής.
Οι εισηγητές θα αναφερθούν στην έννοια και το περιεχόμενο του  Πειθαρχικού Δικαίου, θα 
αναπτύξουν θέματα Πειθαρχικής Δικονομίας και θέματα που σχετίζονται με τα ένδικα μέσα.
Την ημερίδα μπορούν να παρακολουθήσουν  επίσης και οι Προϊστάμενοι Διευθύνσεων  και 
Τμημάτων των Υπηρεσιών της  Περιφερειακής Ενότητας Ημαθίας.

Η Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Ημαθίας διοργανώνει επιμορφωτική ημερίδα

Το Παράρτημα Ημαθίας  της 
Ελληνικής  Μαθηματικής 
Εταιρείας, σε συνεργασία με 
την  Επιτροπή  Διαγωνισμών 
της  ΕΜΕ διοργανώνει  το  7ο 
Μαθηματικό  Καλοκαιρινό 
Σχολείο  στον  Άγιο  Νικόλαο 
Νάουσας, στο διάστημα 4 – 10 
Αυγούστου 2013. Οι μαθητές 
διαμένουν  στο  Ξενοδοχείο 
«ΒΕΡΜΙΟΝ»(hotelvermion.
gr),  που  βρίσκεται  στο 
μοναδικής φυσικής ομορφιάς 
πάρκο  του  Αγίου  Νικολάου, 
πλάι  στο  ποτάμι  των 
πηγών  της  Αράπιτσας.  Το 
ξενοδοχείο  διαθέτει  γήπεδα 
μπάσκετ,  ποδοσφαίρου, 
τένις,  βόλεϊ,  υπερσύγχρονο 
γυμναστήριο  και 
κολυμβητήριο. Τα μαθήματα     
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ο ύ ν τ α ι 
καθημερινά  σε  πέντε 
διδακτικές  ώρες  από  την 
Δευτέρα  5  Αυγούστου 
έως  την  Παρασκευή  9 
Αυγούστου.
Το πρόγραμμα διδασκαλίας, η ύλη και οι καθηγητές που θα διδάξουν, τελούν υπό την εποπτεία 
και  επιστημονική  καθοδήγηση  της  Επιτροπής  Διαγωνισμών  της  Ελληνικής  Μαθηματικής 
Εταιρείας. Σε κάθε μαθητή δίνεται τσάντα που περιέχει σημειώσεις των μαθημάτων ανάλογα 
με την τάξη του. 

Τα γεύματα των παιδιών πρωί, μεσημέρι, βράδυ επιλέγονται από το ειδικό προσωπικό του 
Ξενοδοχείου και ανταποκρίνονται στις σωματικές και πνευματικές τους ανάγκες. 

Οι χώροι διαμονής φυλάσσονται όλο το 24ωρο από τις υπηρεσίες ασφαλείας του Ξενοδοχείου, 
αλλά  και  από  άτομα  που  θα  ανήκουν  στην  οργανωτική  επιτροπή  του  Μ.Κ.Σ.  και  του 
Παραρτήματος της Ημαθίας. 

Το κόστος συμμετοχής για κάθε μαθητή ανέρχεται στο ποσό των 400€, για τα αδέλφια ισχύει 
έκπτωση 20% επί του συνολικού ποσού, ενώ για τους μαθητές που θα παρακολουθήσουν το 
πρόγραμμα, δίχως διαμονή και σίτιση, το κόστος είναι 160€. 

Για τη συμμετοχή κάθε μαθητή είναι απαραίτητη η συμπλήρωση του ΔΕΛΤΙΟΥ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ 
ΜΑΘΗΤΗ που βρίσκεται στην ιστοσελίδα του Παραρτήματος Ημαθίας της ΕΜΕ (http://www.
emeimathias.gr) και η ταυτόχρονη κατάθεση προκαταβολής 100€ στον λογαριασμό: ALPHA 
BANK  IBAN  :  GR54  0140  8300  8300  0210  1299  217  (Δικαιούχοι  Ιωάννης  Καμπουρίδης  - 
Ελευθέριος Ασβεστόπουλος). Προσοχή, πρέπει να αναγράφονται στο έντυπο της Τράπεζας 
το επώνυμο, όνομα και πατρώνυμο του καταθέτη. Αντίγραφο του δελτίου κατάθεσης, της 
προκαταβολής στη τράπεζα και του ατομικού δελτίου συμμετοχής πρέπει να αποσταλούν με 
FAX στο 2331067174 ή στο e-mail: mathima0@gmail.com. 

Οι εγγραφές ξεκίνησαν και θα ολοκληρωθούν στις 30 Ιουνίου 2013.

7ο Μαθηματικό Καλοκαιρινό Σχολείο 
στον Άγιο Νικόλαο Νάουσας

Στις  14  Απριλίου 
201,  ο  Ημαθίων  με 
συνδιοργανωτή  το  ΚΑΠΑ 
Δ.  Βέροιας,  οργάνωσαν 
τον  3ο  Γύρο,  ο  οποίος 
ήταν  αφιερωμένος  στη 
μνήμη  των  είκοσι  ενός 
παιδιών  που  έχασαν  τη 
ζωή  τους  στο  τραγικό 
ατύχημα των Τεμπών στις 
13 Απριλίου 2003. Αυτή η 
απώλεια  πρέπει  να  είναι 
διαρκές  μάθημα  οδικής 
συμπεριφοράς  και  να 
μας  στρέφει  όλους  στην 

ασφαλή, αντί της επιθετικής, οδήγηση.

Κλήθηκαν όλοι οι φορείς, οι αθλητικοί και πολιτιστικοί σύλλογοι, οι μαθητές και οι δάσκαλοι 
πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, όπως και όλοι οι Ημαθιώτες. Διαγωνισμός 
έγινε στην ποδηλασία, το τροχάδην και το βάδην/πατίνια. Όσοι δεν διαγωνίσθηκαν στα 
3,5χλμ της διαδρομής, απήλαυσαν τη διαδρομή βαδίζοντας.

Η συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προηγούμενο και κάθε προσδοκία. Περίπου 500 άτομα όλων 
των ηλικιών πήραν μέρος, ενώ πολλοί «αναποφάσιστοι» παρακολούθησαν τα δρώμενα από 
διάφορα σημεία της διαδρομής. Επειδή δεν μπόρεσε να καλυφθεί ο μεγάλος αριθμός όσων 
πήραν μέρος με τα διπλώματα συμμετοχής που είχαν ετοιμασθεί, θα γίνει ανατύπωση και 
θα επιδοθούν σε χρόνο και τόπο που θα ανακοινωθεί προσεχώς. Αυτά συμβαίνουν όταν η 
συμμετοχή ξεπερνάει την πρόβλεψη…

Συμμετείχαν μαθητές και φοιτητές από τα 2ο, 3ο, 4ο και 5ο ΔΣ, τα 1ο και 6ο Γυμνάσια και 
το 3ο Λύκειο Βέροιας, το γυμνάσιο Μελίκης, σχολεία από την Αλεξάνδρεια και το Αιγίνιο και 
αθλητές του ΑΣΒ Ημαθίωνα και του ΑΣΚ Αλεξανδρείας, ο Σύλλογος Δρομέων Βέροιας και 
το Γυμναστήριο Sport Club του Χορτιάτη Θεσσαλονίκης. Σημαίνουσες συμμετοχές, η της 
Διευθύντριας του Ιδρύματος Μελετών Χερσονήσου του Αίμου κ. Σμαράγδας Αρβανιτίδου, 
η του διδάσκοντος στην Ιατρική Σχολή του ΑΠΘ κ. Αριστείδη Κριτή, όπως και για τρίτη 
φορά, η του Δημοτικού Συμβούλου, προέδρου του ΚΑΠΑ Δ. Βέροιας κ. Παύλου Παυλίδη. 
Εκπροσωπήθηκαν  οι  γονείς  των  αδικοχαμένων  παιδιών,  το  Σωματείο  Εκπαιδευτών 
Οδήγησης  «Ο  Φίλιππος»,  η  Ένωση  Αποστράτων  Αξιωματικών  Στρατού,  οι  Φροντιστές 
Μέσης Εκπαίδευσης της Βέροιας, η Διεθνής Ένωση Αστυνομικών, η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων  Ημαθίας,  η  Ένωση  Αποστράτων  Σωμάτων  Ασφαλείας  Ημαθίας,  ο  Σύλλογος 
Τριτέκνων Ημαθίας, όπως και σύσσωμο το Διοικητικό Συμβούλιο του Ημαθίωνα, τα μέλη 
του Συλλόγου και οι οικογένειές τους, που έλαβαν ενεργό μέρος. Εντυπωσιακότερη όλων, 
η εκπροσώπηση και συμμετοχή αθλητών της Εθνικής Ομάδος των Special Olympics που 
με 13 άτομα, συγκρότησαν μια από τις ισχυρότερες ομαδικές παρουσίες. Έλαμψαν με την 
απουσία τους, ως συνήθως, η εκπαιδευτική και η επιχειρηματική κοινότητα. 

Τις απονομές των επάθλων που αθλοθέτησε το ΚΑΠΑ του Δ. Βέροιας, πραγματοποίησαν η 
Δήμαρχος Βέροιας κ. Ουσουλτζόγλου, ο Πρόεδρος του ΚΑΠΑ κ. Παυλίδης, ο Αντιδήμαρχος 
κ. Μαυροκεφαλίδης, η Δ. Σύμβουλος κ. Γαϊτάνου, εκ μέρους των γονέων των αδικοχαμένων 
παιδιών  η  κ.  Διακοπούλου  και  ο  πρόεδρος  των  εκπαιδευτών  οδήγησης  κ.  Κωτίδης. 
Βραβεύθηκαν για τη συμμετοχή τους, ο ΜΑΣΒ Ημαθίων για την πολυπληθέστερη συμμετοχή 
Συλλόγου,  το  4ο  ΔΣ  για  την  πολυπληθέστερη  συμμετοχή  Σχολείου  και  οι  αθλητές  της 
Εθνικής Ομάδος των Special Olympics στο πρόσωπο του κ. Γαβριήλ Παπαδόπουλου.

Μεγάλη συμμετοχή στον 3ο 
Γύρο Λίμνης Αλιάκμονα
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Αυξήσεις  στα  τιμολόγια  της  ΔΕΗ  από  την  1η  Μαΐου  και 

απελευθέρωση των τιμών από την 1η Ιουλίου ανακοίνωσε ο 

υφυπουργός Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής 

Μάκης  Παπαγεωργίου,  μιλώντας  σήμερα  στο  συνέδριο  του 

Economist.

Απαντώντας σε σχετική ερώτηση, ο υφυπουργός τόνισε ότι 

σύμφωνα με  τη σχετική Κοινοτική Οδηγία  τα  τιμολόγια  της 

ΔΕΗ απελευθερώνονται την 1η Ιουλίου, κάτι που σημαίνει ότι 

θα πρέπει να ανταποκρίνονται στο κόστος παραγωγής.

«Έχουν  γίνει  τα  πρώτα  βήματα  με  την  προσαρμογή  των 

τιμολογίων  από  1ης  Ιανουαρίου  και  ακολουθεί  το  επόμενο 

βήμα την 1η Μαΐου. Δεν πρόκειται να αυξηθούν τα τιμολόγια 

σε  ιδιαίτερα  υψηλό  ποσοστό,  θα  έλεγα  μάλλον  χαμηλό 

γιατί  έχουμε  πετύχει  να  γίνει  ομαλά  η  μετάβαση  προς  την 

απελευθέρωση.  Η  ΔΕΗ  σε  κάθε  περίπτωση  θα  πρέπει  να 

λαμβάνει πάντα υπόψη τη γνώμη της ΡΑΕ. Με τη γνώμη της 

ΡΑΕ πιστεύω ότι θα υπάρξει ισορροπία, ώστε οι καταναλωτές 

να  είναι  ικανοποιημένοι  και  οι  τιμές  να  αντανακλούν  το 

κόστος παραγωγής», πρόσθεσε ο υφυπουργός.

Ο  κ.  Παπαγεωργίου  αναφέρθηκε,  επίσης,  στις  έρευνες 

υδρογονανθράκων, τονίζοντας ότι «αξιολογούμε τα ευρήματα 

των  σεισμικών  ερευνών  για  να  αποκτήσουμε  μια  πρώτη 

εικόνα  για  τα  εγχώρια  κοιτάσματα  και  να  προχωρήσουμε 

στα  επόμενα  βήματα  για  την  αξιοποίησή  τους  σε  μεγάλη 

κλίμακα, αν επιβεβαιωθούν τα πρώτα στοιχεία».

Αναφερόμενος  στις  ενεργειακές  διασυνδέσεις  έκανε  λόγο 

για μεγάλη ευκαιρία που δεν πρέπει να χαθεί και τόνισε την 

ανάγκη η Ελλάδα, που είναι ζωτικό κομμάτι των εμπορικών 

και ναυτικών δρόμων που ενώνουν την Ανατολή με τη Δύση 

να  επεκτείνει  τον  ρόλο  της  στην  ενέργεια.  «Βρισκόμαστε 

στην  καλύτερη  θέση.  Υλοποιούμε  όσα  χρειάζονται  για  να 

αξιοποιηθούν  τα  πλεονεκτήματα  αυτά  με  τον  καλύτερο 

τρόπο  και  δρομολογούνται  ενεργειακά  σχέδια  που  πριν 

από  μερικά  χρόνια  έμοιαζαν  πολύ  μακρινά»,  κατέληξε  ο 

υφυπουργός αναφερόμενος ειδικότερα στην υπογραφή της 

διακρατικής συμφωνίας για τον αγωγό ΤΑΡ, την κύρωση του 

μνημονίου κατανόησης για τον αγωγό IGI (Ελλάδα- Ιταλία) 

που  εξακολουθεί  να  αποτελεί  έργο  ενδιαφέροντος  για  ΕΕ, 

κ.α.

Αυξήσεις στα τιμολόγια της Δ.Ε.Η.

Ο  Οργανισμός  Ελληνικών  Γεωργικών  Ασφαλίσεων  ΕΛ.Γ.Α 
ανταποκρινόμενος στις σύγχρονες απαιτήσεις της γεωργικής 
ασφάλισης  εφαρμόζει  από  σήμερα  10  Απριλίου  έως  και 
30  Σεπτεμβρίου  2013,  το  Εθνικό  Πρόγραμμα  Χαλαζικής 
Προστασίας με Εναέρια μέσα.

Το  Πρόγραμμα  που  αποτελεί  μέρος  του  συνολικού 
Προγράμματος  Ενεργητικής  Προστασίας  του  Οργανισμού, 
εφαρμόζεται  με  επιτυχία  τα  τελευταία  30  χρόνια  σε 
περιοχές  της  Μακεδονίας  (στους  Νομούς  Πέλλας,  Κιλκίς, 
Θεσσαλονίκης,  Ημαθίας  και  Πιερίας)  και  της  Κεντρικής 
Ελλάδας  (στους  Νομούς  Λάρισας,  Τρικάλων,  Καρδίτσας, 
Φθιώτιδας) καλύπτοντας συνολικά εκτάσεις 5 εκατομμυρίων 
στρεμμάτων, εκ των οποίων 2,7 εκατ. στρέμματα περίπου 
στη  Μακεδονία  και  2,4  εκατ.  στρέμματα  περίπου  στην 
Κεντρική Ελλάδα.

Σκοπός  του  είναι  η  καταστολή  του  χαλαζιού  και  η μείωση 
των επιπτώσεων στις αγροτικές καλλιέργειες συμβάλλοντας 
στην προστασία των προϊόντων των παραγωγών και στην 
οικονομική ανάπτυξη της υπαίθρου.

Αντιχαλαζική προστασία 
με εναέρια μέσα

Μεγάλη συμμετοχή στον 3ο 
Γύρο Λίμνης Αλιάκμονα

Εντυπωσιακά υψηλή και συγκινητική υπήρξε η ανταπόκριση 
του κόσμου κατά την πρώτη ημέρα των εκδηλώσεων «ημέρα 
αλληλεγγύης – Αλληλεγγύη και Ανθρωπιά στην Κρίση που 
μας Περιβάλλει»,  που συνδιοργανώνουν ο Δήμος Βέροιας 
– Τμήμα Κοινωνικής Πολιτικής και Αλληλεγγύης της ΚΑΠΑ 
Δήμου  Βέροιας  με  τη  Δ/νση  Πρωτοβάθμιας  Εκπαίδευσης 
Ημαθίας.

Οι εκδηλώσεις αφορούν την ευαισθητοποίηση των πολιτών 
σε  θέματα  κοινωνικής  αλληλεγγύης  στην  εποχή  της 
οικονομικής κρίσης μέσα απ τη συγκέντρωση τροφίμων για 
απόρους.

Χθες, Τετάρτη 17 Απριλίου, πλήθος κόσμου ανταποκρίθηκε 
στο κάλεσμα του Δήμου και βρέθηκε στο θεατράκι της Αγ. 
Παρασκευής  και  την  πλ.  Καπετανίδη.  Δεκάδες  παιδιά  του 
9ου  Δημοτικού  ήταν  εκεί  και  σχημάτισαν  συμβολικά  μια 
ανθρώπινη αλυσίδα αλληλεγγύης, ενώ εκατοντάδες πολίτες 
προσέρχονταν  και  άφηναν  σακούλες  με  τρόφιμα  που 
συγκέντρωνε  το  προσωπικό  της  Κοινωνικής  Αλληλεγγύης 
του Δήμου.

Οι εκδηλώσεις συνεχίζονται σήμερα Πέμπτη 18 Απριλίου 
με  τη  συμμετοχή  5ου  και  8ου  Δημοτικού  Σχολείου,  στις 
αθλητικές εγκαταστάσεις του Προμηθέας στα Εβραίικα από 
τις 10 το πρωί ως τις 13.30 το μεσημέρι.

Την Παρασκευή 19 Απριλίου, τελευταία ημέρα των τριήμερων εκδηλώσεων αλληλεγγύης στην πλατεία 
Δημαρχείου από τις 11 έως τις 13.30 το μεσημέρι με τη συμμετοχή των παιδιών από το 1ο και το 2ο Δημοτικό Σχολείο, 
οι πολίτες μπορούν να συμβάλουν στη συγκέντρωση τροφίμων για τους άπορους συμπολίτες μας ενόψει των γιορτών της 
Ανάστασης.

Παρόντες   στην εκδήλωση ήταν η Δήμαρχος Βέροιας, Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδη, ο Αντιδήμαρχος Παιδείας 
Κοινωνικής Προστασίας υγείας και εθελοντισμού ,Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης, ο Πρόεδρος της ΚΑΠΑ ,Παύλος Παυλίδης και ο 
Διευθυντής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, Διονύσιος Διαμαντόπουλος. 

Συγκινητική η ανταπόκριση του κόσμου στις 
εκδηλώσεις αλληλεγγύης Δήμου Βέροιας
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Έπεσε  η  αυλαία  της  Α1  το 
περασμένο  Σάββατο  με  το 
Νεόκαστρο  να  κατακτά  στο 
νήμα το πρωτάθλημα και πλέον 
θα  συμμετέχει  στα  μπαράζ 
ανόδου  για  την  νέα  Γ΄  Εθνική-
Ερασιτεχνική.  Πρώτος  σκόρερ 
αναδείχθηκε ο Δημήτρης Καφές 
με  34  γκολ.  Στην  τελευταία 
αγωνιστική  (30η)  υπήρχαν 
μόλις  δύο  αδιάφορα  παιχνίδια 
το πρώτο αυτό του Νεοκάστρου 
μέσα στην Μελίκη, όπου υπήρχε 
μονόπλευρο  ενδιαφέρον  και 
το  δεύτερο  το  Στενήμαχος  – 
Καψόχωρα  όπου  υπήρχε  διπλό 
ενδιαφέρον  με  την  Καψόχωρα 

να  παίζει  για  δύο  αποτελέσματα  ώστε  να  αποφύγουν  την  θέση  όπου  αν  δεν  ανέβει  ο 
πρωταθλητής η ομάδα που θα καταλάβει την 12η θέση θα υποβιβαστεί.

Στην Μελίκη το Νεόκαστρο καθάρισε τον αγώνα μέσα σε 4΄ λεπτά. Αρχικά ο Ζέρης ανέτρεψε 
τον Καφέ μέσα στην περιοχή με τον διαιτητή Καραντώνη να δείχνει την άσπρη βούλα. Το 
πέναλτι εκτέλεσε ο  ίδιος παίκτης και έκανε το 0-1. Το 0-2 ήρθε 4 λεπτά αργότερα όταν ο 
Καφές και πάλι εκτέλεσε φάουλ η μπάλα χτύπησε στο δεξί δοκάρι του Τσιώμου και κατέληξε 
στα δίχτυα. Στο 79΄ και ενώ από το 45΄ και μετά είχαμε ένα κακό παιχνίδι, ο Τοπαλίδης μετά 
από ωραία ατομική προσπάθεια έκανε το 0-3 μέσα σε ξέφρενους πανηγυρισμούς. Το τελικό 
1-3 έκανε στο 83΄ με κεφαλιά ο Κωστόπουλος.
Στην  Στενήμαχο  έγινε  ένα  συγκλονιστικό  παιχνίδι  ανάμεσα  στην  τοπική  Θύελλα  και  την 
Καψόχωρα. Οι γηπεδούχοι έπαιζαν μόνο για ένα αποτέλεσμα και δεν ήταν άλλο από την νίκη, 
ενώ οι φιλοξενούμενοι ήταν ευχαριστημένη και με την  ισοπαλία. Το τελικό 0-0 αφήνει με 
χαμόγελα τους «κιτρινόμαυρους», ενώ από την άλλη στην Στενήμαχο υπάρχει αγωνία καθώς 
για να μείνει πλέον στην Α1 πρέπει το Νεόκαστρο να κερδίσει την άνοδό του στα μπαράζ 
ανόδου για την Γ΄ Εθνική.
Στον  Αγ.  Γεώργιο  μπορεί  ο  γηπεδούχος  Αγ.  Γεώργιος  να  πήγαινε  για  δύο  αποτελέσματα 
ωστόσο το τελικό 5-2 δείχνει πως οι γηπεδούχοι πήγαιναν για ένα και μόνο αποτέλεσμα, την 
νίκη. Το σκορ στον Αγ. Γεώργιο άνοιξε ο Σπυριδωνίδης στο 18΄, με τον Ιωακειμίδη που έπαιξε 
ως επιθετικός να φέρνει το παιχνίδι στα ίσια (1-1). Στο 51΄ ο Βύζας κάνει το 2-1, ενώ επτά 
λεπτά αργότερα ο Μόσχος έκανε το 2-2. Στο 61΄ ο Βύζας έκανε το 3-2, ενώ ο Παπαρέντης 
έδωσε διαστάσεις θριάμβου στην νίκη του Αγ. Γεωργίου γράφοντας το τελικό 5-2 με δύο 
γκολ στο 68΄ και 84΄. Στο τέλος η Μέση έχασε πέναλτι με τον Κελεσίδη ο οποίος έστειλε την 
μπάλα στο δοκάρι.
Στο Κλειδί η ο Αχιλλέας Νάουσας πήρε την νίκη με αντίπαλο τον τοπικό Εθνικό με 1-2. Στο 
16΄ οι γηπεδούχοι θα προηγηθούν με γκόλ του Καϊμακαμίδη Αν. στο 16΄. Στο 47΄ ο Βύζας θα 
κάνει το 1-1, ενώ το τελικό 1-2 θα πραγματοποιήσει ο ίδιος παίκτης στο 70΄.
Στην Ραχιά οι Πόντιοι αποχαιρέτησαν με ήττα την Α1 αφού έχασαν από την Χαρίεσσα με 0-1. 
Το μοναδικό γκολ της αναμέτρησης σημείωσε ο Καρασαρίδης Β. στο 32΄ με τον επιθετικό της 
Χαρίεσσας να φτάνει τα 32 γκολ στο πρωτάθλημα.
Με ψηλά  το  κεφάλι  αποχαιρέτησε  την  κατηγορία  η  Αγ.  Βαρβάρα  που  κέρδισε  τον ΠΑΟΚ 
Αλεξάνδρειας με 0-1. Το μοναδικό γκολ της αναμέτρησης πέτυχε στο 4΄ ο Αλ. Οικονόμου.
Στην Επισκοπή ο τοπικός Κεραυνός περίμενε την 30η αγωνιστική για να κάνει την πρώτη της 
νίκη. Οι φιλοξενούμενοι άνοιξαν το σκορ στο 16΄ με τον Παπαδόπουλο, με τους γηπεδούχους 
να ισοφαρίζουν αρχικά στο 62΄ με τον Γάτσο, ενώ στο 88΄ με τον ίδιο παίκτη έκανε την ολική 
ανατροπή. 

Πρωταθλητής το Νεόκαστρο,  
αγωνία για Στενήμαχο

Σε παράσταση για ένα ρόλο εξελίχθηκε η 
αναμέτρηση για τον υπερπρωταθλητή της 
Α2, ανάμεσα στον Άρη Π. Σκυλιτσίου και 
την Νέα Γενέα Νικομήδειας. Οι γηπεδούχοι, 
λόγο  της  μεγαλύτερης  συγκομιδής,  του 
Δημήτρη  Γιουρόπουλου  έδωσαν  ρεσιτάλ 
στο  δεύτερο  ημίχρονο  και  κέρδισαν  την 
Νικομήδεια  με  το  ευρύ  6-0.  Από  την 
άλλη  η  ομάδα  του  Γιώργου  Ευτηριάδη 
είχε ένα καλό πρώτο ημίχρονο με κατοχή 
της  μπάλας  ωστόσο  δεν  κατάφερε  να 
δημιουργήσει  κινδύνους  στην  εστία  του 
Μαυρόπουλου πλην μίας της μεγαλύτερης 

σε όλο τον αγώνα που έχασε ο Τζιόκα στο 39΄.
Οι  γηπεδούχοι  αν  και  μέτριοι  στο  πρώτο  ημίχρονο  κατάφεραν  στο  πρώτο  ημίχρονο  να 
δημιουργήσουν καταστάσεις μπροστά από τα καρέ του Κετόγλου και στο 35΄ ο Ντέλλας 
βγήκε τετ-ατ-τετ, ο Κετόγλου δεν μπόρεσε να αποκρούσει σωστά, η μπάλα έφτασε στον 
Πατρίκα Θ. και αυτός από κοντά έσπρωξε την μπάλα στα δίχτυα για το 1-0. Το 1-0 ήταν και 
το σκορ ημιχρόνου με την Νικομήδεια ωστόσο να αδικείτε από το αποτέλεσμα.
Το δεύτερο ημίχρονο  ξεκίνησε με γκολ για  τους γηπεδούχους, ο Γιουρόπουλος  εκτέλεσε 
φάουλ και ο Πατρίκας Γ. με κεφαλιά έστειλε την μπάλα στα δίχτυα για το 2-0. Στο 51΄ ο 
Νούσιος έκανε το διαγώνιο σουτ που απέκρουσε ο Κετόγλου προειδοποιώντας τον για το 
τι θα ακολουθήσει. Στο 60΄ ο Νούσιος βγήκε στην αντεπίθεση, γύρισε σε συμπαίκτη του, 
αλλά η παρέμβαση του τερματοφύλακα πριν η μπάλα καταλήξει στον «αποδέκτη» δεν ήταν 
καλή, με την μπάλα εν τέλει να καταλήγει στα δίχτυα για το 3-0. Στο 67΄ ο Νούσιος και πάλι 
εκτέλεσε κόρνερ, η μπάλα είχε πάρει ήδη πορεία προς το τέρμα, χτύπησε στον αντίπαλο 
τερματοφύλακα, στο δεξί του δοκάρι και κατέληξε στα δίχτυα ανεβάζοντας τον πήχη του 
σκορ στο 4-0.
Στο 84΄ ο Νούσιος θα εκτελέσει κόρνερ, ο νεοεισελθείς Μουρτζίλας θα πάρει την κεφαλιά 
στο πρώτο δοκάρι  κάνοντας  έτσι  το 5-0. Ενώ το τελικό 6-0 θα κάνει Ντέλλας, ο οποίος 
σε τετ-ατ-τετ με τον Κετόγλου έστειλε την μπάλα με πλασέ να αναπαυθεί στα δίχτυα των 
φιλοξενουμένων.
Πολύ καλή η διαιτησία του κ. Βρέσκα που άφησε το παιχνίδι να εξελιχθεί χωρίς να κόβει τον 
ρυθμό του παιχνιδιού χωρίς αιτία ενώ σε απόδοση τον ακολούθησαν και οι δύο βοηθοί του 
(Παζαρτζικλής, Καραϊωσήφ).

Σκυλίτσι: Μαυρόπουλος, ΠΑΤΡΙΚΑΣ Θ., Κολεσίδης(75΄ Μουρτζίλας), ΠΑΤΡΙΚΑΣ Γ., ΝΟΥΣΙΟΣ, 
Γιουρόπουλος, Μωραΐτης Γ., Ντέλλας, Καρασαββίδης, ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ, Απόσογλου

Νικομήδεια: Κετόγλου, Τουρατζίδης, Παπαδόπουλος Κ., Γιόρκα(46΄ Ευτηριάδης), Αγιαννίτης, 
ΣΑΧΠΑΤΖΙΔΗΣ,  ΦΙΛΙΠΠΙΔΗΣ,  Πασχαλίδης(55΄  Ιωσηφίδης),  Σαββίδης,  Αργυρόπουλος, 
Ντόγος

Παράσταση 
για ένα ρόλο

Α2 ΕΠΣΗ Α1 ΕΠΣΗ

Η εισβολή των οπαδών της Α.Ε.Κ. 
στον  αγωνιστικό  χώρο  μετά  το 
γκολ  του  Πανθρακικού  στο  88΄, 
έφεραν διακοπή του αγώνα, με την 
Α.Ε.Κ., αν όλα πάνε με το γράμμα 
του νόμου, να είναι αυτή η ομάδα 
που  εν  τέλει  θα  καταλήξει  στην 
football  league.  Ο  κ.  Τριτσώνης 
διέκοψε  μετά  από  μιάμιση  ώρα 
το παιχνίδι, με τον διεθνή ρέφερι 
να  αναφέρει  στο  φύλλο  αγώνα: 
“Στο 88ο λεπτό κι ενώ σκόραρε η 
ομάδα  του  Πανθρακικού  μπήκαν 
με  καδρόνια,  πέτρες,  σίδερα  κι 

ότι  άλλο  έβρισκαν  στο  δρόμο  τους  και  μας  κυνήγησαν.  Οι  ποδοσφαριστές,  οι  άνθρωποι 
των ομάδων και όλοι οι υπόλοιποι έτρεξαν προς τη φυσούνα, όπου μας πρόλαβαν και μας 
χτύπησαν.  Εκεί  τραυματίστηκε  ο  Φουσέρο  και  ο  εκπρόσωπος  του  Πανθρακικού  Χάρης 
Μαυρομάτης. 
Υπήρξε ποδομάτημα. Πολλοί προσπάθησαν να εισέλθουν στα αποδυτήρια. Μετά από λίγο 
όταν βγήκα ξανά στον αγωνιστικό χώρο διαπίστωσα ότι γινόταν χαμός. Έλειπαν σημαιάκια, 
δίχτυα και επικρατούσε μια εικόνα πολέμου. Όλα ήταν γυαλιά καρφιά. 
Έγινε  προσπάθεια  στη  συνέχεια  από  ανθρώπους  εκτός  αρμοδιότητας  να  μπουν  στα 
αποδυτήρια. Δεν τα κατάφεραν κι έτσι έκλεισα το φύλλο αγώνος”. 

“Καίει” την Α.Ε.Κ. 
το φύλλο αγώνα
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“Καίει” την Α.Ε.Κ. 
το φύλλο αγώνα

Εκπληκτική  εμφάνιση  πραγματοποίησε  η  «Βασίλισσα  του 
βορρά» στον σημερινό «τελικό» με τον Πλατανιά, τον οποίο 
όπως και πέρσι… φιλοδώρησε με πέντε τέρματα (5-0)!
Οι  «κυανέρυθροι»,  μπροστά  σε  5.000  ενθουσιώδεις 
φιλάθλους τους, ήταν ανώτεροι στο μεγαλύτερο μέρος του 
αγώνα και έφτασαν απόλυτα δίκαια στην τελική επικράτηση, 
έχοντας  μεγάλο  πρωταγωνιστή  τον  Ηλία  Ιωάννου  που 
σημείωσε  τρία  τέρματα!  Τα  άλλα  δύο  γκολ  πέτυχαν  οι 
Κόστλι και Ολαϊτάν.
Ωστόσο, τα υπόλοιπα αποτελέσματα δεν της ήρθαν όπως θα 
ήθελε και η αγωνία για την παραμονή της στην κατηγορία 
παραμένει…
Οι  φιλοξενούμενοι  μπήκαν  καλύτερα  στον  αγωνιστικό 
χώρο, εκμεταλλευόμενοι και το άγχος των «κυανέρυθρων», 
και στα πρώτα λεπτά έφτασαν 2-3 φορές με αξιώσεις στη 
Βεροιώτικη περιοχή.
Μόλις στο 1ο λεπτό ο Κοτταρίδης απομάκρυνε το επικίνδυνο 
σουτ του Αναστασάκου, ενώ στο 4’ ο έμπειρος γκολκίπερ 
της  «Βασίλισσας»,  που  πήρε  την  θέση  του  τραυματία 
Τζόναθαν Λόπεζ, μπλόκαρε σταθερά το σουτ που επιχείρησε 
ο Ναζλίδης από πλάγια θέση αριστερά.
Μετά  το  15λεπτο  οι  γηπεδούχοι  ανέβασαν  την  απόδοσή 
τους και στο 19’ έφτασαν μια ανάσα από το γκολ, όμως ο 
Ιωάννου από θέση τετ-α-τετ δεν κατάφερε να νικήσει τον 
αντίπαλο γκολκίπερ.
Στο  27’  η  ομάδα  του Δημήτρη Καλαϊτζίδη  πήρε  «κεφάλι» 
στο σκορ! Έπειτα από  εκτέλεση φάουλ  του Γκιγέρμο από 
δεξιά, ο Κόστλι πρόλαβε τον Ζαλούντοκ και με προβολή από 
το ύψος του πέναλτι έστειλε τη μπάλα στα δίχτυα, μέσα σε 

«Ανταποκριθήκαμε 

στον  πιο 

σ η μ α ν τ ι κ ό τ ε ρ α 

αγώνα  της  φετινής 

περιόδου.  Είχαμε 

καλή  παρουσία  και 

ιδιαίτερα σε ένα τομέα 

που τις προηγούμενες 

α γ ω ν ι σ τ ι κ έ ς 

δεν  ήμασταν 

αποτ ελ εσματ ι κο ί . 

Ιδιαίτερα απέναντι σε μια ομάδα που είχε να επιδείξει καλές 

παρουσίες στο πρωτάθλημα. Πιστεύω ότι η έκταση που πήρε 

το σκορ αδικεί τον Πλατανιά.

 

Είχαμε την ελπίδα ότι με νίκη σήμερα θα πετυχαίναμε το στόχο 

μας αλλά αυτό δεν έγινε. Έτσι θα πάμε στο τελευταίο ματς με 

τον Παναθηναϊκό να διεκδικήσουμε βαθμολογικά οφέλη.

 

Ευχαριστούμε  τον  κόσμο  για  την  μαζική  του  παρουσία,  η 

οποία έδωσε δυναμική στην ομάδα».

αποθέωση από την κερκίδα!
Πριν καλά καλά κοπάσουν οι πανηγυρισμοί, 
οι φιλοξενούμενοι είδαν για δεύτερη φορά τη 
μπάλα να καταλήγει στα δίχτυα τους! Ήταν 
το  33ο  λεπτό  όταν  ο  Ολαϊτάν  έφυγε  στην 
κόντρα, γύρισε τη μπάλα στον επερχόμενο 
Ιωάννου  και  εκείνος σε  κενή  εστία  έγραψε 
με κοντινό σουτ το 2-0!
Ο  Πλατανιάς  στην  συνέχεια  προσπάθησε 
να  αντιδράσει,  ωστόσο  η  πίεση  των 
«κυανέρυθρων» σε όλο το γήπεδο δεν τους 
επέτρεψε να φανούν απειλητικοί και το 2-0 
έμεινε μέχρι το τέλος του πρώτου μέρους.
Mε  το  ξεκίνημα  της  επανάληψης  η 
«Βασίλισσα»  κλείδωσε  ουσιαστικά  τη  νίκη 
της. Ο Ιωάννου έγινε αποδέκτης της μπάλας 
μέσα στην περιοχή στο 49’ έπειτα από σέντρα 

του Ολαϊτάν και με σουτ στην κίνηση ανέβασε το δείκτη του 
σκορ σε 3-0!
Οι Κρητικοί  προσπάθησαν να αντιδράσουν,  όμως  το φάουλ 
του  Ναζλίδη  στο  58’  πέρασε  δίπλα  από  το  δεξί  δοκάρι 
του  Κοτταρίδη,  ενώ  η  ομάδα  των  Χανίων  είχε  ένα  ακόμη 
δίλεπτο  όπου  απείλησε  την  Βεροιώτικη  εστία.  Και  στις  δύο 
περιπτώσεις  όμως  ο  τερματοφύλακας  της  «Βασίλισσας» 
είπε όχι αποκρούοντας την μπάλα στα σουτ των Γιάννου και 
Ναζλίδη.
Στο 74’ η Βέροια αύξησε τον δείκτη του σκορ κάνοντας το 
4-0 με σκόρερ και πάλι τον Ιωάννου που αξιοποίησε την πάσα 
του Κόστλι και με πλασέ πέτυχε χατ τρικ μετατρέποντας το 
ντέρμπι σε πάρτι, το οποίο είχε και συνέχεια αφού στο 88’ η 
έγινε το τελικό 5-0, με τον Ιωάννου να βρίσκει τον Ολαϊτάν και 
το Νιγηριανό να πλασάρει τον αντίπαλο τερματοφύλακα μέσα 
σε έξαλλους πανηγυρισμούς των «κυανέρυθρων» φιλάθλων!
Καλή ήταν η διαιτησία του Αμπάρκιολη και των βοηθών του 
Σαραϊδάρη, Βασιλειάδη (Μακεδονίας).

ΒΕΡΟΙΑ  (Δημήτρης  Καλαϊτζίδης):  Κοτταρίδης,  Γεωργιάδης 
(86’  Μπερτίν),  Ορέστες  (86’  Τζημογιάννης),  Αμαραντίδης, 
Μπάρμπας,  Καλογέρης,  Γκιγέρμο,  Ολαϊτάν,  Γεωργέας, 
Ιωάννου, Κόστλι (77’ Καλτσάς).

ΠΛΑΤΑΝΙΑΣ  (Άγγελος Αναστασιάδης): Ζαλούντοκ, Στόλερ, 
Κουρτεσιώτης, Ποτουρίδης, Δημήτρης (46’ Δέντσας), Αγκιλέρα, 
Κάλαϊτζιτς  (46’  Μαραγκουδάκης),  Τετέ,  Αναστασάκος, 
Ναζλίδης (82’ Μπέλιτς), Γιάννου.

Συνέτριψε η Βέροια τον Πλατανιά
Βέροια - Πλατανιάς  5-0

«Συγχαρητήρια στη ΒΕΡΟΙΑ για την απόδοσή της και για τη 

νίκη της. Το αποτέλεσμα αυτό μας βάζει σε περιπέτειες…» 

ήταν τα μόνα που είπε ο έμπειρος τεχνικός, ο οποίος στην 

συνέχεια  αποχώρησε  φανερά  εκνευρισμένος  από  την 

αίθουσα Τύπου του Δημοτικού σταδίου Βέροιας!

Δηλώσεις Δημήτρη Καλαϊτζίδη

Δηλώσεις Άγγελου Αναστασιάδη

Πανηγυρική  ατμόσφαιρα  επικρατούσε  από  νωρίς  στο 
στολισμένο  Δ.Α.Κ  «Δημήτριος  Βικέλας».  Η  πολύ  καλά 
οργανωμένη φιέστα ξεκίνησε στις 15:00 με τους μικρούς 
των  Ακαδημιών  του  Φιλίππου,  οι  οποίοι  έκαναν  σουτ, 
συμμετείχαν  σε  διαγωνιστικά  παιχνίδια  και  έδειξαν 
τις  ικανότητες  τους  σε  μικρής  διάρκειας  αγώνες.  Κατά 
την διάρκεια  των  ταϊμ-άουτ και  του ημίχρονο πλούσιο 
χορευτικό θέαμα πρόσφεραν οι μαθήτριες και μαθητές 
της σχολής χορού της κας Σοφίας Αντωνιάδου και του 
Μορφωτικού Αθλητικού Συλλόγου Καλλιθέα.
Επίσης η Διοικούσα επιτροπή μπάσκετ του Φιλίππου και 
συγκεκριμένα  ο  πρόεδρος  κος  Τραπεζανλίδης  Γιώργος 
κατά  την  διάρκεια  του  ημιχρόνου  έδωσε  τιμητικές 
πλακέτες  στους  χορηγούς  της  ομάδας.  Στην  ATTICA 
BANK,  μεγάλο  χορηγό  του  Φιλίππου,  την  πλακέτα 
παρέλαβε η διευθύντρια του καταστήματος στην Βέροια 
κα Βάγια, στο REGENCY CASINO THESSALONIKI χρυσό 

χορηγό του Φιλίππου και στο ΟΥΖΕΡΙ ΑΓΓΕΛΩΝ, την πλακέτα παρέλαβε ο ιδιοκτήτης κος Κυριάκος Παπαδόπουλος.

«ΝΑΤΟΙ ΝΑΤΟΙ ΟΙ ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΕΣ»
Μετά το άκουσμα της τελευταίας κόρνας, που σήμανε και  την λήξη του παιχνιδιού ο κόσμος στις  κερκίδες δημιούργησε 
πραγματικά μια εντυπωσιακή ατμόσφαιρα φωνάζοντας «ΝΑΤΟΙ ΝΑΤΟΙ ΟΙ ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΕΣ». Παίχτες, προπονητές και διοίκηση 
άλλαξαν τα μπλουζάκια τους με επετειακά τα οποία στην πίσω όψη έγραφαν «ΑΝΤΙΟ Β’ ΕΘΝΙΚΗ» και στην μπροστινή «Α2 
ΕΡΧΟΜΑΣΤΕ»

Στην συνέχεια οι φίλαθλοι «εισέβαλαν» στον αγωνιστικό χώρο και έγιναν ένα «κουβάρι» με τους παίχτες ζητώντας αυτόγραφα 
και βγαίνοντας φωτογραφίες ενώ οι σαμπάνιες και τα εντυπωσιακά χρωματιστά χαρτάκια γέμισαν και ομόρφυναν το ΔΑΚ 
«Δημήτριος Βικέλας»

«ΝΑΤΟΙ ΝΑΤΟΙ ΟΙ ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΕΣ»



 Πώς θα σας φαινόταν αν είχατε μια ολόκληρη… 
«πιάτσα» διαθέσιμη στην smartphone συσκευή 
σας;  Αν  αρκούσε  ένα  απλό  άγγιγμα  για  να 
βρείτε  αμέσως  όλα  τα  ελεύθερα  ταξί  που 
βρίσκονται  κοντά,  με  πληροφορίες  για  το 
όνομα  οδηγών,  τη  μάρκα  των  οχημάτων  και 
ξεχωριστή… βαθμολογία για τον καθένα και να 
κάνετε δωρεάν κλήση; Πριν από μερικά χρόνια 
θα  μπορούσε  κάλλιστα  να  αποτελεί  σενάριο 
επιστημονικής  φαντασίας.  Όμως  η  τεχνολογία 
των smartphones σε συνδυασμό με μία έξυπνη 
ελληνική  εφαρμογή  εν  ονόματι  Taxibeat 
έκαναν  μια  πρωτότυπη  ιδέα  πραγματικότητα.  
 
Η ιδέα πίσω από το Taxibeat ξεκίνησε στα τέλη 
του 2010, όταν ο Νίκος Δρανδάκης, web devel-
oper της εφαρμογής, προσπαθούσε να βρει ταξί 
το βράδυ και άνοιξε τον χάρτη του κινητού του 
για  να  πάει  στον  κοντινότερο  κεντρικό  δρόμο. 
Σκέφτηκε  τότε  ότι  θα  ήταν  πολύ  χρήσιμο  αν 
μπορούσε στην  οθόνη  του  κινητού  του  να  δει 
τα  διαθέσιμα  ταξί  και  να  καλέσει  ένα. Με  την 
βοήθεια του Νίκου Δαμιλάκη και τη βοήθεια του 
Κωστή  Σακκά ιδρύθηκε  η  ομώνυμη  εταιρεία, 

η  οποία  διεκδίκησε  χρηματοδότηση  από  το  επενδυτικό  ταμείο Openfund και  εν  τέλει 
κυκλοφόρησε  στο  Appstore  της  Apple την  πρώτη  έκδοση  του  Taxibeat,  τον Μάιο  του 
2011. 

Η χρήση της εφαρμογής είναι εξαιρετικά απλή. Ο χρήστης κατεβάζει την εφαρμογή στο Iphone 
ή την Android συσκευή του δωρεάν, εγγράφεται στην υπηρεσία και αφήνει τα υπόλοιπα στο 

Taxibeat. Με ένα απλό άγγιγμα, η εφαρμογή βρίσκει την ακριβή του θέση στο Google Maps 
και ταυτόχρονα του εμφανίζει όλα τα διαθέσιμα ταξί που βρίσκονται σε ακτίνα μέχρι και δύο 
χιλιόμετρα από την θέση του. Η λίστα είναι πλήρως ενημερωμένη με φωτογραφία του οδηγού, 
πληροφορίες για την μάρκα και τα extras του οχήματος (π.χ. ακριβής απόσταση οχήματος από το 
σημείο που βρίσκεται ο χρήστης, air condition, θέση για φορτιστή κινητού, δερμάτινα καθίσματα, 
ακόμα και… wifi! ), καθώς και βαθμολογίες με αστέρια (μέχρι πέντε) από προηγούμενους πελάτες.  
 
Αφού  επιλέξει  τον  οδηγό  της  αρεσκείας  του,  τον  καλεί  μέσω  της  εφαρμογής  και  αν 
ο  οδηγός  αποδεχτεί  την  κλήση  μπορεί  να  τον  παρακολουθεί  μέσα  από  τον  χάρτη 
την  ώρα  που  έρχεται,  υπολογίζοντας  έτσι  πόση  ώρα  περίπου  θα  χρειαστεί.  Με  την 
ολοκλήρωση  της  κούρσας,  ο  πελάτης  μπορεί  να  βαθμολογήσει  τον  οδηγό,  καθώς  και  να 
αφήσει  σχόλιο  κατατοπίζοντας  έτσι  τους  υπόλοιπους  χρήστες  της  εφαρμογής.  Και  το 
σημαντικότερο; Όλες η υπηρεσίες της εφαρμογής για τον επιβάτη είναι εντελώς δωρεάν.  
 
Δεν  έχετε  smartphone  ή  δεν  θέλετε  να  το  χρησιμοποιήσετε; Κανένα  πρόβλημα.  Από  τον 
Μάρτιο η υπηρεσία  εγκαινίασε  την online  έκδοσή της, με  την οποία  χρησιμοποιώντας  τον 
browser σας μπορείτε να δείτε σε πραγματικό χρόνο τα διαθέσιμα οχήματα που βρίσκονται 
κοντά σας, με αναλυτικές πληροφορίες και βαθμολογία για τον κάθε οδηγό. Όπως ακριβώς 
και στην εφαρμογή δηλαδή. Μόνη διαφορά, πως η εγγραφή στην online έκδοση του Taxibeat 
απαιτεί την δήλωση του αριθμού του κινητού σας τηλεφώνου, και θα πρέπει να γίνει εκ νέου 
ακόμη κι αν είσαστε ήδη χρήστης της mobile εφαρμογής. 

Για τους οδηγούς ταξί, υπάρχει παράλληλα διαθέσιμη η αντίστοιχη δωρεάν εφαρμογή Tax-

ibeat driver, την οποία πρέπει να χρησιμοποιεί ο οδηγός ώστε να μπορούν να τον βρίσκουν 

οι  επιβάτες που χρησιμοποιούν  το App και βρίσκονται στην γύρω περιοχή. Με αυτήν  την 

εφαρμογή ο οδηγός έχει την δυνατότητα να δει πληροφορίες για τον πελάτη και  ιδιαίτερα 

αν  είχαν  προβλήματα  μαζί  του  άλλοι  οδηγοί  στο  παρελθόν  και  να  επιλέξει  αν  θα  δεχτεί 

την  κλήση  του,  ενώ μπορεί  και  αυτός  να  αναφέρει  αν  είχε  προβλήματα με  τον  επιβάτη.  
 
 

Μια πρωτότυπη και δωρεάν εφαρμογή  

Η πλευρά του οδηγού  

Κάλεσε ταξί από το κινητό 
ή τον υπολογιστή σου

Μέσω της εφαρμογής Taxibeat


